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Fünkešnica Dobrodošli na 
desnem bregu Mure

SPOŠTOVANE OBČANKE IN OBČANI!

Vroče poletne dni, ki so nas spremljali vse do začetka 
septembra, je zamenjala deževna sivina, ki se kar noče 

posloviti. Nenehno oblačno in deževno vreme že kar malce 
negativno vpliva na nas, na naše razpoloženje. Pa vendar se 

tolažimo z rekom, da po 
dežju vedno posije son-
ce in prepričan sem, da 
nas tudi to jesen še čaka 
daljše obdobje toplega in 
sončnega vremena. De-
ževno vreme je zopet po-
kazalo potrebo po ureja-
nju odvajanja meteornih 
voda iz naših naselij. Na 
tem področju smo preko 
poletja veliko delali, saj 
smo z lastniki zemljišč 

opravili prvi krog razgovorov s predstavitvijo projekta. Ve-
sel sem, da je bila velika večina ljudi naklonjena projektnim 
rešitvam in da tudi tisti, ki se niso povsem strinjali, niso bili 
apriori proti. Obstaja torej nadaljnja pot dialoga in iskanja 
najustreznejših rešitev, za katere upam, da jih bomo do po-
zne jeseni dorekli, kar bi pomenilo, da s prvimi deli lahko 
pričnem že naslednje leto. 

Foto Marko Suhoveršnik

ZAPIS S 15. REDNE SEJE OBČINSKEGA SVETA OBČINE VERŽEJ

Na občini prav tako nadaljujemo postopke v zvezi z 
energetsko sanacijo osnovne šole, kjer je bil izveden poziv 
promotorjem. Veseli dejstvo, da je projekt zanimiv za mo-
del javno zasebnega partnerstva z energetskim pogodbeni-
štvom, tako da še vedno načrtujemo, da se bo ta prepotreb-
na investicija zgodila naslednje leto. Sicer pa se bo pri šoli 
v naslednjem letu zgodila rekonstrukcija in obnova atletske 
steze ter postavitev fitnes naprav na prostem, kar je posle-
dica uspešne kandidature projekta Gremo športat v okviru 
razpisa LAS Prlekija. 

Ne glede na siv september pa smo tudi to leto dožive-
li čudovit Miholov sejem, ki postaja pravi praznik roko-
delstva, domače in umetnostne obrti ter lokalne kulinarike, 
ne samo v naši občini ali v Pomurju, ampak tudi širše. Izje-
mna kulisa, vzdušje in ponudba so nekaj, kar nam zavidajo 
marsikatera okolja. Zato je tudi obisk iz leta v leto večji, še 
posebej pa veseli dejstvo, da je vedno več obiskovalcev iz 
celotne Slovenije, kar samo potrjuje enkratnost dogodka. 
Miholov sejem je dokaz, da lahko tudi majhne sredine, s 
ciljno usmerjenim in skrbno načrtovanim dogodkom do-
sežejo prepoznavnost in dobro obiskanost. Prepričan sem, 
da bo Miholov sejem na teh temeljih rastel tudi v prihodnje. 

Želim Vam lepe jesenske dni in prijetno branje nove šte-
vilke Fünkešnice.                     Slavko Petovar, župan

Občinski svet se je 21. septembra 2017 sestal na 18. re-
dni seji. Na njej je kar nekaj točk bilo namenjenih pe-

dagoškim stvarem. Člani občinskega sveta so sprejeli novo, 
nekoliko višjo ekonomsko ceno v vrtcu. Cena, ki pokriva 
stroške delovanja vrtca, bo tako glede na zasedenost zna-
šala:

- 1. jaslična skupina 508,83 EUR/otroka,
- 2. mlajša in 3. starejša skupina 395,74 EUR/otroka.
Cene bodo pričele veljati s 1. oktobrom 2017. Dosedanja 

cena je bila v veljavi od leta 2012.
Občinski svet je v zvezi z delovanjem vrtca podprl tudi 

predlog sistemizacije dela v vrtcu Veržej za prihodnje šol-
sko obdobje. 

Občinski svet se je soočil tudi s problemom pomanjka-
nja otrok v vrtcu, saj bodo v šolskem letu 2017/18 imeli na 
osnovni šoli Veržej dva kombinirana oddelka, katera obi-
skujejo učenci iz šolskega okoliša. V skladu z normativi in 
standardi za kombinirani oddelek 3. in 4. razreda, v kate-
rem je 19 učencev, država pokriva 4 ure za ločeno izvajanje 
predmetov, v 5. in 6. razredu, ki ga obiskuje 20 učencev, pa 
7 ur. Da bi učencem omogočili karseda kvaliteten pouk, je 
občinski svet sklenil, da zagotovi denarna sredstva za loče-
no poučevanje predmetov izven normativov, ki jih določa 
ministrstvo. Tako bo Občina Veržej financirala ločeno iz-
vajanje pouka v kombiniranem oddelku 3. in 4. razreda v 
obsegu 6 ur, ter 5. in 6. razreda v obsegu 5 ur. 
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Občinski svet je 
sprejel nov Odlok o 
načinu opravljanja ob-
vezne lokalne gospo-
darske javne službe rav-
nanja s komunalnimi 

odpadki v Občini Veržej. Doslej veljavni odlok ni bil dolgo 
v veljavi, saj ga je Občina Veržej sprejela februarja letos, a 
je Vlada Republike Slovenije v mesecu junija 2017 izdala 
Uredbo o obvezni občinski gospodarski javni službi zbira-
nja komunalnih odpadkov, s katero je določila dejavnost in 
naloge obvezne občinske gospodarske javne službe zbira-
nja komunalnih odpadkov, vrste komunalnih odpadkov, 
ki so predmet izvajanja javne službe zbiranja komunalnih 
odpadkov, ter zmanjšani obseg oskrbovalnih standardov in 
tehničnih, vzdrževalnih, organizacijskih in drugih ukrepov 
ter normativov za opravljanje javne službe zbiranja komu-
nalnih odpadkov. Zaradi teh razlogov je Občina Veržej mo-
rala svoj odlok uskladiti s po hierarhiji višjimi predpisi in se 
je odločila sprejeli nov odlok. 

Člani občinskega sveta so sprejeli tudi Elaborat o cenah 
javne gospodarske službe zbiranje določenih vrst komunal-
nih odpadkov za leto 2017 v občini Veržej. Elaborat je prip-

ravilo podjetje KSP Ljutomer, ki v Občini Veržej opravlja 
koncesionirano dejavnost zbiranja in odvoza komunalnih 
odpadkov. Cene ostajajo nespremenjene. 

Na seji je direktorica Doma starejših Lukavci, Stanka 
Vozlič, predstavila idejno zasnovo za izgradnjo bivalne eno-
te za osebe z demenco v Veržeju. Lokacija objekta bi naj bila 
med vrtcem in stavbo Centra DUO. Občinski svet je idejo 
podprl. 

Peter Jerič, predsednik Nadzornega odbora Občine Ver-
žej je podal poročilo o pregledu delov zaključnega računa 
proračuna Občine Veržej za leto 2016.

Bojan Ferenc je podal informacijo o poteku aktivnosti 
v zvezi s postopki javno-zasebnega partnerstva energetske 
sanacije objektov OŠ Veržej, vzgojnega doma Veržej, špor-
tne dvorane Radenci in OŠ Kobilje. 

Člani občinskega sveta so se seznanili z dopisom skupi-
ne občanov ter z njihovim predlogom za ponovno proučitev 
prometnega režima na Narcisni ulici v Veržeju. S predlaga-
no rešitvijo se Občinski svet Občine Veržej ne strinja, bo 
pa v nadaljevanju proučil možnost vzpostavitve prvotnega 
režima in ponovnega odprtja Narcisne ulice za ves promet 
v obe smeri.

Bojan Ferenc, direktor OU

Delegacija Občine Veržej, v kateri so bili župan Slavko 
Petovar, direktor občinske uprave Bojan Ferenc ter 

občinska svetnika iz Bunčan, Jože Tušak in Dominik Štrakl, 
je ob praznovanju osemindevetdesetega rojstne dne obiska-
la našo najstarejšo občanko Pepo Lubi iz Bunčan. Ob lepih 
željah in šopku rož smo ji zaželeli predvsem zdravja. Pepa 
nas je vse presenetila z vedrino in pozitivno naravnanostjo. 
V pogovoru, ki je stekel z njo in člani njene družine, smo 
jo povprašali tudi za recept za dolgo življenje. Dejala je, da 
posebnega recepta ni, da pa je vse življenje trdo delala, da 
je pomembna zmernost v vseh pogledih in da si je takrat, 

ko je bilo najtežje, vedno zapela kakšno slovensko pesem. 
Pepa je bila najstarejša od desetih otrok v Jureševi družini 
iz Bunčan. Otroštvo je zaznamovalo pomanjkanje, mladost 
pa druga svetova vojna. Leta 1951 se je poročila z Antonom 
Lubijem iz Bunčan in na moževi domačiji sta pričela raz-
vijati kmetijsko dejavnost. V zakonu so se jima rodili trije 
sinovi, Beno, Franc in Anton. Slednji z družino nadaljuje z 
delom na domači kmetiji in skrbi za prijetna jesenska leta 
slavljenke Pepe. Ob slovesu smo si obljubili, da se ob nje-
nem osebnem prazniku srečamo tudi naslednje leto. 

Bojan 

NA OBISKU PRI NAJSTAREJŠI OBČANKI
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Po dolgoletnem učenju na razredni stopnji ste pred nekaj 
leti postali vodja šole. Preden ste z letošnjim šolskim letom 
postali ravnateljica, ste nekaj časa že vodili šolo kot vršilka 
dolžnosti ravnatelja. Ste se že navadili na novo funkcijo?

Preteklo jesen so se v kolektivu OŠ Veržej nepričakova-
no zgodile spremembe v vodenju. Tako rekoč čez noč sem 
morala prevzeti najbolj odgovorno funkcijo v instituciji, 
kar res ni bilo enostavno, še zlasti zato, ker sem kar nekaj 
mesecev poleg svojega rednega dela opravljala še vso delo, 
ki ga zahteva ravnateljevanje. Seveda se naloge, obveznosti 
in odgovornosti ravnateljice zelo razlikujejo od nalog, ki 
sem jih opravljala prej, kot vodja šole. Poleg obvladovanja 
strokovnega področja, moraš biti tudi menedžer, pravnik, 
ekonomist, mediator in še kaj. Ja, navadila sem se na novo 
funkcijo, čeprav moram priznati, da še vedno malo pogre-
šam šolsko zbornico, v kateri se zaradi pomanjkanja časa in 
drugih obveznosti ustavljam manj kot bi si želela.

Vaš predhodnik Borut Casar je ravnateljeval skoraj dve 
desetletji. V tem času se je učiteljski in vzgojiteljski zbor 
precej premešal. Kateri so glavni izzivi, ki jih vidite pred 
sabo po prevzemu funkcije?

Če govoriva o kadrovski zasedbi, se je kolektiv v vseh 
treh enotah, ki sestavljajo našo šolo, precej pomladil. Mladi, 
ki prihajajo imajo nove, sveže ideje, drugačne poglede in 
tisto, kar me posebej veseli je, da so se zelo dobro vključili v 
kolektiv, da je pozitivna klima in dobra motivacija za delo. 
Neprestane spremembe na področju šolstva, manjše ge-
neracije učencev, kombinirani oddelki, spremenjeni pred-
metniki, zgodnje poučevanje tujega jezika, učitelji v zadnjih 
letih vse več dopolnjujejo svojo učno obvezo po več različ-
nih šolah in podobno, zahtevajo zelo drugačno organiza-
cijo dela, kot je bilo to še desetletje nazaj. Preteklo šolsko 
leto smo zaradi vseh sprememb zaposlili za določen čas kar 
precej novih ljudi in vesela sem, da mi je uspelo med mno-
gimi najti res tiste najboljše, tako na strokovnem področju 
kot na področju medosebnih odnosov.

Glede na to, da je enota vzgojnega doma državna 
institucija, ste odvisni tudi od dela in politike ministrstva za 
šolstvo. Kakšni so odnosi z ministrstvom in kako pomembni 
so za delovanje šole?

Osnovna šola Veržej ima dva ustanovitelja. Za enoto 
vzgojnega doma ustanoviteljske pravice uresničuje Vlada 
Republike Slovenije oz. Ministrstvo za šolstvo. Zavedam 
se, da so dobri in korektni odnosi z ustanoviteljem ključ-
nega pomena za uspešno delovanje institucije, tako da je bil 
obisk ministrstva in vzpostavitev stikov s pristojnimi služ-
bami ena mojih prioritetnih nalog.

Vse od mojega prvega obiska v lanskem oktobru do 
danes, so odnosi zelo dobri, veliko se dogovarjamo tudi 
po telefonu. V Ljubljani na MIZŠ sem kar pogosto, saj je 

pomembno, da je ustanovitelj seznanjen z našim delom in 
načrti. Vsako stvar, ki jo želiš imeti ali doseči, moraš zelo 
dobro argumentirati in dokazati in v pogovorih sem bila 
doslej uspešna, saj smo dosegli določene premike. Tako 
smo kot prvi zavod dobili dodatnega spremljevalca, uredili 
smo posebno avtobusno povezavo za otroke, ki se vračajo 
ob koncih tedna domov, aktivno tečejo pogovori za ustano-
vitev srednješolske stanovanjske skupine in še kaj. 

Vpliv osnovne šole na našo majhno občino je velik in 
pomembno je, da ohranimo izobraževanje naših otrok v 
Veržeju. Kakšno je sodelovanje z občino Veržej?

Drugi ustanovitelj naše osnovne šole je Občina Veržej. 
Sodelovanje tako z županom, kot z občinskim svetom in 
upravo je zelo dobro. Vesela sem, da je na občinskih sejah 
čutiti pozitivno naklonjenost razvoju in načrtom šole in 
vrtca. Občina sofinancira nadstandardni program, podpira 
naše uspehe in dosežke, akcije, s katerimi želimo izboljšati 
pogoje dela, skratka, vedno znova so nam pripravljeni pris-
luhniti in se pogovoriti o možnostih sodelovanja. 

Najbolj verjetno bode v oči dotrajana šolska stavba in 
športne površine. S strani občine je bilo vloženega ogrom-
no truda in prizadevanj, da se končno prične prepotrebna 
obnova šole. To je za našo občino toliko zahtevnejše, ker je 
vedno znova potrebno usklajevanje z ministrstvom. Ampak 
tudi na tem področju se stvari premikajo in če bo šlo vse 
tako, kot je zastavljeno, bomo tudi v Veržeju kmalu dobi-
li novo, prijetnejšo zunanjo podobo osnovne šole, kar bo 
prav gotovo pozitivno vplivalo na odločitve staršev, ki mor-
da kdaj prav zaradi izgleda šole oklevajo pri vpisu otroka. 

Eden glavnih dejavnikov šole, doma in vrtca je število otrok. 
Kakšno je trenutno stanje in kakšni so obeti za v prihodnje?

V vrtcu imamo letos 46 otrok, ki so razporejeni v tri 
skupine. Vseh učencev v šoli je 140. Razporejeni so v 13 
oddelkov, trije so kombinirani. V naslednjih petih letih 
po podatkih kaže, da bomo imeli samostojne prve razre-
de. Imeti otroka v razredu z 12 ali 13 učenci je res velika 
prednost naše šole, ki omogoča, da se učitelj lahko posve-
ti vsakemu učencu posebej. Lani sta se v naš šolski okoliš 
preselila dva nova učenca. Samo želimo si lahko, da bi bilo 
prihodov učencev, tudi iz drugih šolskih okolišev čim več, 
kar pa seveda ni odvisno samo od nas, ampak tudi od šte-
vilnih drugih dejavnikov, npr. razvoja družinske politike v 
občini.

V zavodu je trenutno 30 učencev. Ti bivajo v štirih vzgoj-
nih in eni stanovanjski skupini. Če bi se nadaljeval trend 
prihodov v zavod tako, kot je bilo to v lanskem šolskem 
letu, ko smo sprejeli od oktobra do maja 20 novih učencev, 
potem bi bili več kot zadovoljni, saj smo morali lani sredi 
leta odpreti dodatni razred in spomladi še dodatno vzgojno 
skupino. Tako smo se letos zelo osredotočili na promoci-

INTERVJU Z MARIJO FERENC, NOVO RAVNATELJICO OŠ VERŽEJ
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jo zavoda. Zavod se mora odpreti navzven. V počitniških 
mesecih smo sprejeli kar precej raznih skupin, predvsem 
delavcev s področja šolstva in jim predstavili delovanje na-
šega zavoda. Letos smo že izvedli Dan odprtih vrat, katere-
ga so se udeležili ravnatelji, svetovalne službe, direktorji in 
socialni delavci, torej tisti, ki k nam nameščajo otroke. Ved-
no znova smo presenečeni, da ima marsikdo, tudi iz naše 
neposredne okolice, zelo drugačno predstavo o tem, kako 
živijo otroci v vzgojnem zavodu. Žal se vzgojnih zavodov 
še vedno drži negativni prizvok in nujno je, da negativne 
stereotipe iz nekih davnih časov spreminjamo in da starši 
začutijo namestitev otroka v zavod kot eno izmed oblik po-
moči. Odmevi na našo predstavitev so bili zelo pozitivni in 
se že kažejo učinki. 

Objekti vseh treh enot šole že kar nekaj časa služijo svojemu 
namenu in pojavljajo se pomisleki, da bi v naslednjih letih 
bila potrebna investicija v njihovo obnovo. Kako vi vidite 
stanje in ali se mislite v tekočem mandatu spopasti tudi s to 
problematiko?

Vse tri naše stavbe so popolnoma dotrajane, tako zunaj 
kot znotraj, nič bolje ni s športnimi površinami okrog šole. 
Če se osredotočim na investicije v zavodu naj povem, da 
smo uspeli junija na razpisu pridobiti kar precej denarja za 
obnovo popolnoma dotrajanih sanitarnih prostorov v za-
vodu in obsežna dela so trenutno v zaključni fazi. Zelo radi 
pokažemo končno popolnoma prenovljene in moderne 
prostore, kjer več ne zamaka in ne zaudarja iz popolnoma 
dotrajanih cevi. 

Da bi pogoje za bivanje v zavodu izboljšali, smo se pri-
javili na razpis Obrtne zbornice Slovenije za mednarodno 
humanitarno akcijo in 19. tekmovanje slikopleskarjev Slo-
venije in bili na naše veliko veselje izbrani. Akcija bo trajala 

2 dni (23. in 24. 11. 2017). Prvi dan je humanitarne narave, 
drugi dan je tekmovalni. V samo akcijo bo vključenih ok-
rog 100 ljudi, od tega 30 iz drugih držav. V okviru te akcije 
bomo prepleskali bivalne enote v zavodu. Gre za zelo veliko 
humanitarno akcijo, organizacijsko zelo zahtevno in medij-
sko zelo odmevno, ki se bo v našem primeru izkazala kot 
odličen primer sodelovanja med izobraževalno institucijo 
in obrtniki oz. gospodarstvom. 

V enoti šola vendarle kaže, da se približujemo cilju ener-
getske sanacije šole in če bo šlo vse po načrtih, bi se dela 
začela konec tega šolskega leta, torej v poletnih počitnicah. 
V maju bo končana tudi prenova atletske steze pri šoli, ki je 
trenutno skoraj neuporabna za izvajanje športne dejavno-
sti. Obe investiciji je s svojim velikim prizadevanjem omo-
gočila Občina Veržej.

Naslednje kar nas čaka je prenova centralne kuhinje v 
zavodu, ki se bo razširila ter novogradnja vrtca, o kateri že 
tečejo resne aktivnosti. 

Seveda pa je prepotrebnih nujnih investicij še veliko, 
tako da je dela tudi na tem področju več kot dovolj. Glede 
na obstoječe stanje bi bila zelo neodgovoren gospodar, če se 
v svojem mandatu ne bi spopadla tudi z investicijsko pro-
blematiko. 

Uspehi naših učencev na tekmovanjih in razstavah so 
že skorajda stalnica, bodisi na športnem, učnem ali 
umetniškem področju. Tičijo razlogi za take rezultate v 
dobrem delu zaposlenih, v majhnosti naše šole, bogatem 
programu interesnih dejavnosti ali kje drugje?

Razlogi za odlične, če ne že vrhunske rezultate na-
ših učencev tičijo v vsem naštetem. Če ni dovolj ustrezno 
usposobljenega strokovnega kadra na eni strani in na drugi 
strani motiviranega učenca, ki ima potencial, ga želi izko-
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ristiti in se dokazati, potem je težko doseči odlične rezulta-
te. Sodelovanje in pripravljenost morata biti vzajemna. Za 
vsakim rezultatom je opravljenih veliko število ur priprav, 
iskanja literature, izposojanja pripomočkov, če jih naša šola 
ne premore, prevozov, reševanja administrativnih zadev in 
podobno. To so dela, ki jih mentorji opravijo, pa so veli-
kokrat povsem spregledana. Vse naše uspehe zberemo ob 
koncu šolskega leta v brošuri Ustvarili smo, dosegli smo, ki 
jo objavimo tudi na spletni strani šole. 

Starši lahko na spletni strani OŠ Veržej najdejo vrsto 
informacij in napotkov, kar jih gotovo veseli. Ste zadovoljni 
s sodelovanjem staršev otrok iz vrtca in šole ter skrbnikov in 
staršev otrok iz zavoda?

Vsako šolsko leto sodelujemo s starši v vseh treh eno-
tah preko različnih oblik. V šoli so to najpogosteje skup-
ni roditeljski sestanki, govorilne ure, prireditve in akcije z 
neformalnim druženjem. Ponujamo zanimive in aktualne 
teme, ki so v povezavi z vzgojo, izobraževanjem, varnostjo 
in zdravjem otrok. V vrtcu so stalnica tudi ustvarjalne de-
lavnice, tako za starše kot za babice in dedke. Tudi v zavodu 
prirejamo druženja staršev in otrok na skupnih delavnicah. 
Velikokrat se pridružijo še delavci CSD-jev. Starše otrok 
iz zavoda v primerih, ko je potrebno na novo vzpostaviti 
družinske odnose, povabimo, da preživijo dan, dva skupaj z 
otrokom v zavodu in da s pomočjo vzgojiteljev predelujejo 
svoje stiske in se učijo vzpostavljati nove odnose. 

Kaj lahko iz vaših dolgoletnih izkušenj poveste o odnosu 
med učenci in učitelji. Opravljali ste različne funkcije in 
lahko rečete, da so se otroci v času vaše poklicne poti zares 
nekoliko spremenili?

Sodobni čas je pač opravil svoje in norega tempa življe-
nja, kateremu smo podrejeni, se ne da zaustaviti. Otroci so 
danes drugačni kot so bili nekoč, drugačni pa so tudi starši 
in vzgoja. Tudi na začetku moje poklicne poti, pred 30 leti, 
so bili učenci različni, tako v svojih sposobnosti kot v vede-
nju in odnosu do učitelja. Vedno sem imela rada tiste prave 
»vüžgece«, kot smo jim rekli, saj so bili v svojih otroških 
lumparijah pristni, otroško nagajivi in odkriti. Kadar je kdo 
vendarle prestopil mejo, je malo bolj glasno zaropotalo, 
učencu je bilo takoj jasno, da je prestopil mejo dovoljenega, 
pa je bil mir. Danes žal nekateri otroci več ne vedo, do kod 
lahko grejo s svojo nagajivostjo in kdaj otroška nagajivost 
preraste v nesprejemljivo obnašanje. Vzgoja je še vedno na-
loga družine. V šoli preživi otrok le 5-6 ur na dan in valiti 
krivdo za nesprejemljivo obnašanje otroka na vrtec, šolo, 
vrstnike in učitelje, je samo odraz nemoči staršev, ki so jih 
otroci prerasli. Vesela sem, da so takšni primeri na naši šoli 
zelo redki. Velika večina učencev in staršev je do zaposle-
nih na šoli še vedno zelo spoštljiva, vljudna, pripravljena na 
medsebojno sodelovanje in sprejemanje pomoči, če jim jo 
ponudimo. To pa je tudi prava pot do uspešnega in zado-
voljnega otroka, kakršnega si vsi želimo. 

V vašem kolektivu je kopica zaposlenih, ki so tesno vpeti 
v družbeno dogajanje v naši občini – denimo zadnji dve 
predsednici kulturnega društva sta učiteljici. Se vam zdi 
pomembno, da OŠ Veržej aktivno sodeluje v družabnem 
življenju občine in ali se vam zdi, da je odnos lokalnega 
prebivalstva do šole, predvsem zavoda, drugačen kot je bil 
včasih?

V preteklosti je bila šola stičišče različnih dogajanj, uči-
telji pa gonilna sila kulturnega razvoja. Tako je tudi danes. 
Kot osnovna šola sodelujemo in se vključujemo v številne 
kulturne dogodke, pripravljamo skupne akcije, prireditve, 
druženja in veseli smo, kadar se nam na takih dogodkih 
pridruži čim več krajanov. Naši zaposleni iz vseh treh enot 
se aktivno vključujejo v družbeno dogajanje v naši občini, 
ne glede na to ali so doma v naši občini ali pa so v naši ob-
čini samo zaposleni. Kot ravnateljica sem lahko samo po-
nosna, da imamo v našem kolektivu ljudi, ki so pripravljeni 
svoj prosti čas in ogromno energije vložiti v organizacijo 
številnih prireditev v občini. Po kvaliteti in raznovrstnosti 
se prireditve v našem kraju lahko mirno kosajo s prireditva-
mi v večjih krajih ali mestih. Že od najzgodnejših let otroke 
navajamo tudi v vrtcu in šoli na nastopanje, obnašanje na 
prireditvah, vaje ipd. Otroci opazujejo naše delo in se uči-
jo. Ker so vodje posameznih sekcij v naši občini naši bivši 
učenci, si lastim vsaj malo zaslug za to, da smo jim tekom 
šolanja na osnovni šoli dali motivacijo za njihovo nadaljnjo 
udejstvovanje na kulturnem področju. 

V odnosu lokalnega prebivalstva do naših zavodskih ot-
rok ne opažam kakšnih sprememb. Nikoli nismo zaznali, 
da ti otroci ne bi bili sprejeti med krajani. Mogoče se kdaj 
kje najde kakšen posameznik, ki stvari ne pozna in mu dela 
bujna domišljija. Če je kakršna koli dilema ali vprašanje pa 
imamo vedno odprta vrata za vse, ki bi nas želeli spoznati 
in se z nami pogovoriti. In naša letošnja izkušnja: v Dokle-
žovju imamo eno stanovanjsko skupino, sredi strnjenega 
naselja. Tako otroci kot vzgojitelji so navezali pristen stik s 
svojimi sosedi, se občasno družijo in si pomagajo, tako da 
ni nobenih problemov. 

Vaš sin Aljaž je gonilna sila »prebujenega« tamburaškega 
orkestra v Veržeju in stopa po stopinjah znanih glasbenih in 
skladateljskih imen iz preteklosti našega kraja. Vas veseli, da 
se je podal na umetniško pot in ali ima ambicije ustvarjanju 
glasbe posvetiti tudi svojo poklicno pot?

Aljaž letos zaključuje magistrski študij na Akademiji za 
glasbo. Ima ogromno svojih študijskih obveznosti, nasto-
pov in priprav na tekmovanje, tako da je polno zaseden. 
Vseeno pa vsak vikend prihaja nazaj v Veržej. Kako se bo 
odločil, ne vem. Želim samo, da maksimalno izkoristi svoje 
potenciale in da bo zadovoljen v poklicu, ki ga bo opravljal, 
pa najsi bo to na umetniškem ali pedagoškem področju. 

Hvala in obilo uspeha, tako na poklicnem kot osebnem 
področju.         Vito Šadl
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RAZPISI IN PROJEKTI

FÜNKEŠNICA V DIGITALNI KNJIŽNICI

Digitalna knjižnica Slovenije – dLib.si zagotavlja dostop 
do raznovrstnih digitalnih vsebin s področja znanosti, 

umetnosti in kulture. Kot spletni informacijski vir predsta-
vlja bistven sestavni del sodobne infrastrukture izobraže-
valnega in znanstvenoraziskovalnega procesa ter enega od 
temeljev razvoja informacijske družbe. Poleg tega zagota-
vlja trajno ohranjanje slovenske pisne kulturne dediščine 
v digitalni obliki in s tem skrbi, da bodo digitalne vsebine 
preteklosti in sedanjosti dostopne tudi prihodnjim rodo-
vom.

Za razvoj in vzdrževanje portala skrbi Narodna in uni-
verzitetna knjižnica, ki nanj prispeva tudi večji del gradiva. 
S svojim gradivom pri gradnji digitalne knjižnice sodeluje-
jo številni partnerji NUK – digitalizirano gradivo prispe-
vajo predvsem slovenske knjižnice in druge dediščinske 
ustanove, izvorno digitalne vsebine pa predvsem založni-
ki, avtorji in Javna agencija RS za raziskovalno dejavnost. 
Portal tako povezuje najrazličnejše kulturne, znanstvene 
in izobraževalne ustanove, ki ustvarjajo digitalne vsebine. 
Digitalna knjižnica Slovenije je aktiven partner pri razvoju 
portala evropskih digitalnih knjižnic Europeana.

Portal dLib.si vsebuje digitalizirano in izvorno digitalni 
gradivo. Digitalizirano gradivo je zaradi upoštevanja av-
torskopravne zakonodaje v večji meri starejše (izpred leta 
1945). Zajema veliko število knjig, časopisov in časnikov, 
fotografij, rokopisov, notnega gradiva in drugih kulturnih 
zakladov, ki jih hranijo slovenske knjižnice.

DLib.si je nepogrešljivo orodje pri izobraževalnem in 
znanstvenoraziskovalnem delu ter vseživljenjskem učenju. 
Potencialna uporaba vsebin na portalu je resnično širo-
ka: študij, raziskovanje, pouk, predstavitvene dejavnosti, 
ustvarjanje, zabava. (S spletne predstavitve.)

Z letošnjim letom smo v Digitalno knjižnico Slovenije 
»naložili« lepo število publikacij, izdanih v naši občini, med 
njimi tudi občinsko glasilo Fünkešnica. Tako je vsebina 
vseh dosedanjih številk na voljo tudi na spletnem naslovu 
www.dlib.si.                Marko Suhoveršnik SDB

ODOBREN PROJEKT REKREATIVNO IN 
DRUŽABNO NA PROSTEM 

Zdravje je največja vrednota. Vedno več ljudi se tega 
zaveda in vlaga v zdrav način življenja veliko truda. 

Vzpostaviti ali obdržati dobro fizično kondicijo ob pravilni 
prehrani in pravi telesni vadbi, je postala osnovna naloga 
vsakega posameznika moderne družbe.

Fizična nedejavnost je resen problem v moderni družbi. 
Prevladuje predvsem v revnem socialnem okolju. Ljudje, ki 
živijo v teh okoljih, si ne morejo privoščiti vadbe v raznih te-
lovadnicah in fitnes centrih. Poleg telesnega zdravja, je po-
membno tudi duševno zdravje ljudi. Zaradi vse večjih obre-
menitev v delovnem okolju, pa tudi zaradi hitrejšega tempa 
življenja, smo podvrženi raznim negativnim pojavom, kot 
so stres, zaskrbljenost, strah, depresija, osamljenost. Z 
vzpostavitvijo ustrezne športno-rekreativne infrastrukture 
ter rekvizitov za družabne igre želimo promovirati zdrav 
način življenja in spodbujati k fizični aktivnosti, s čimer bi 
tako vplivali na zmanjšanje tveganja za mnoge bolezni, ki 
nastajajo zaradi nezdravega načina življenja. Obenem želi-
mo na ta način ustvariti družabni prostor tako za športno-
-rekreacijske kot družbene aktivnosti in s tem pripomoči k 
druženju in dobremu psihofizičnemu stanju članov družbe. 

Zaradi teh razlogov sta se Občina Veržej kot prijavitelj 
in partner Zavod Marianum Veržej odločila, da za te na-
mene vzpostavita ustrezno športno in rekreacijsko infra-
strukturo, ki bo na voljo domačinom različnih generacij, 
družinam, učencem osnovne šole, turistom in drugim obi-
skovalcem. V občini smo si želeli obnoviti atletsko stezo s 
finalno umetno maso (tartan) ob Osnovni šoli Veržej, ter 
postaviti 4 fitnes orodja na prostem, v Zavodu Marianum 
Veržej pa poleg dodatnih 5 fitnes orodij še nekaj rekvizitov 
za družabne igre na prostem, kot so šah, mlin, človek ne jezi 
se, štiri v vrsto in balinišče.

Veseli smo, da nam je bila 1. 9. 2017 izdana odločba 
Agencije Republike Slovenije za kmetijske trge in razvoj 
podeželja o odobritvi sofinancerskih sredstev za ta projekt 
v višini 70 tisoč evrov. Celotni projekt je ocenjen v višini 
nekaj čez 180 tisoč evrov. 

Vzpostavitev športne in rekreacijske infrastrukture, ki 
bo pomenila možnost aktivnega koriščenja prostega časa za 
namene rekreacije in druženja, bo pomenila veliko prido-
bitev v našem okolju in bo prispevala k zmanjšanju tveganj 
pojavljanja bolezni zaradi nezdravega načina življenja ter 
premajhne telesne aktivnosti, poleg tega pa bo medseboj-
no druženje ljudi različnih generacij, ki se bodo srečevali 
ob teh, imelo pozitiven učinek tudi k zmanjševanju ostalih 
negativnih pojavov, kot so stres, strah, depresija, agresija in 
osamljenost.Vs
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ZBOROVSKI BUM 2017

MPZ OŠ Veržej, se je v torek, 13. 6. 2017, udeležil naj-
večjega pevskega dogodka v Sloveniji, ki je potekal 

na stadionu Ljudski vrt v Mariboru – ZBOROVSKI BUM 
2017. Zapelo je 5.500 pevcev iz 180 osnovnih šol iz vse Slo-
venije.

Pevci smo se odpravili v Maribor iz šole že ob 10. uri. 
Pevski zbor smo spremljali učiteljica Marjana Rojnik in uči-
telja Matija Peruš in Zoran Repija. S prepevanjem in vajami 
smo začeli že ob 13. uri, kjer smo utrjevali težje deli pesmi. 
Z opernim orkestrom je bila generalka ob 15. uri in takrat je 
bilo že čutiti posebno energijo in napetost pred dogodkom.

Ob spremljavi opernega orkestra in solistov Opere Ma-
ribor smo prepevali svetovno znane odlomke iz oper. Ča-
stni pokrovitelj dogodka je bil slovenski predsednik Borut 
Pahor, ki se je izrecno za ta dogodek pripeljal direktno iz 
poti v tujini in sproščeno sodeloval tudi pri petju znanih 
melodij.

Točno ob 17. uri je na stadion prikorakal predsednik in 
dobil zelo buren, glasen aplavz. Po zelo ubrani in mogoč-
no zapeti himni so se v nekaj besedah zvrstili tudi govori. 
Nato se je začel program, ki so se ga zbori morali naučiti 
v zadnjih štirih mesecih. Pevci so zelo lepo in ubrano peli 
tudi zelo zahtevne pesmi. Na polovici programa sta kot gos-
ta nastopila zmagovalca zadnje sezone šova Slovenija ima 
talent WILDART (Timotej Willewaldt in Lenart Prek). Na-
daljevali smo s programom in zaključili dogodek ob 18. uri.

Domov smo se vrnili ob 19. uri – izčrpani in utrujeni 
– kot da bi celi dan v Ljudskem vrtu igrali nogomet in ne 
prepevali.     Zoran Repija, mentor
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OTROŠKA RADOST V VRTCU

Pričelo se  je novo šolsko leto tudi v vrtcu.  Enajst otrok je 
s prvim  septembrom  zapustilo naš vrtec in prestopili 

so prag osnovne šole. Veliko otrok ostaja v vrtcu že iz pre-
teklih  let. Nekateri so prešli v nove skupine ali pa so se  v 
skupini zamenjale vzgojiteljice, za nekatere pa je bil to prav 
poseben dan, ker so prvič prišli v naš vrtec. Teh otrok  no-
vincev letos je  devet,  trije se pridružijo še tekom šolskega 
leta, in  imeli  bomo 47 otrok razporejenih v treh oddelkih. 

Otroci radi prihajajo v vrtec, saj jih pričakajo njihovi vr-
stniki in vedno nove dogodivščine. Prične se igra, navezo-
vanje stikov s starejšimi ali z mlajšimi, socializacijski odno-
si,  usvajanje dnevne rutine, samostojna skrb za zdravje in 
za lastno higieno, za lastnino. Pomembno je poznavanje in 
upoštevanje pravil ter gojenje dobrih medsebojnih odnosov.

Vzgojiteljice in vsi zaposleni se trudimo otrokom ustva-
riti okolje, v katerem se počutijo  varne, sprejete in spošto-
vane, kjer lahko izražajo svoje želje in interese, skratka 
okolje, v katerem si skozi lastno aktivnost vsakodnevno 
pridobivajo izkušnje,  znanja,  spretnosti in navade.

Verjamem, da bodo otroci nove izzive, ki jih letos čaka-
jo, obvladali.  Pomagali jim bodo starši z dobrim sodelo-
vanjem, ter vsi ostali iz okolja, ki otrokom ponujajo nekaj 
novega, drugačnega, jim ponudijo izziv ali vzgled.  Eden 
izmed teh je bil zagotovo že harmonikar Boštjan, ki nam je 
popestril dopoldansko urico v vrtcu. Zagotovo bo takšnih 
še veliko. 

Otrokom želimo veliko otroške radosti in užitkov ob 
igri s prijatelji, staršem pa obilo zadovoljstva ob sodelova-
nju z nami.           Gabrijela Kuhar, vodja vrtca
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OSNOVNA ŠOLA VERŽEJ  
IN MEDNARODNI PROJEKTI ERASMUS+

V šolskih letih 2015/16 in 2016/17 smo na Osnovni šoli 
Veržej sodelovali v mednarodnem projektu TEACH 

pod okriljem EU programa Erasmus+. Eden od ciljev v 
projektu je bil preizkušanje različnih učnih metod in ugo-
tavljanje, katere izmed njih so pri učencih najbolj efektiv-
ne in katere najbolj priljubljene. S tem so učenci in učitelji 
pridobili nove izkušnje, s katerimi lahko v prihodnje bolj-
še oblikujemo in prilagajamo učne ure. To pa seveda ni bil 
edini cilj. Prav tako smo med vsakih projektnim obiskom 
izvedli Evropski dan, kjer smo obeležili drugačnost evrop-
skih narodov, preko tradicionalnih dobrot posamezne dr-
žave. Na Evropski dan smo prav tako predstavljali različne 
rokodelske dejavnosti ali predstavljali posamezne šolske 
sisteme. S tem projektom smo omogočili našim učencem 
tudi spoznati svoje vrstnike iz naših partnerskih držav Nor-
veške, Danske, Nemčije in Italije. Tako smo z učenci po-
tovali na Sicijo in v Zwönitz. Njihove vrstnike in učitelje 
smo gostili tudi v Veržeju. Med temi obiski smo učitelji in 
učenci stkali prijateljske vezi, pridobili zanimive izkušnje in 
obiskali kraje, ki jih mogoče ne bi nikoli. 

V veliko veselje nam je, da smo julija 2017 prejeli obvesti-
lo, da je naša vloga za naslednji projekt pod okriljem EU 
programa Erasmus+ z naslovom BORDERS tudi odobrena. 
Tako bomo v naslednjih dveh šolskih letih sodelovali s par-
tnerskimi šolami iz Portugalske, Španije, Italije, Poljske in 
Češke. Tema projekta BORDERS - MEJE je kot že samo ime 
pove raziskovanje mej v smislu zgodovinskih mej v Evro-
pi, ki so lahko nekdaj predstavljale ovire, danes pa lahko 
predstavljajo nove priložnosti. Preučili bomo koncept mej 
iz različnih zornih kotov in s tem poskušali učencem prib-
ližati smisel evropske unije kot nad-državne entitete. Skozi 
evropsko zgodovino so meje razmejevale države in ozemlja 
stoletja in s tem predstavljala določene ovire, hkrati pa da-
jale posebno vrednost določenim predelom Evrope. Tekom 
projekta bomo poskušali preučiti ta območja skozi zgodo-
vinski vidik, težave, ki so s tem nastajale in ali kako smo te 
težave premagali s smislom pripadnosti EU. Projekt bo tako 
v ključnem obdobju za EU poskušal povzdigniti evropsko 
zavest skozi otrokom prijazne aktivnosti in dejavnosti.

Staš Rudolf, koordinator mednarodnih projektov na šoli

POSTALI SMO UČENCI OŠ VERŽEJ

Prvega septembra so Jan Flinčec, Daniela Kolarič, Lina 
Osterc, Nik Osterc, Zoja Rautar, Eva Seršen, Aleksan-

der Sunko, Luna Špari, Urška Velnar in Blaž Vereš postali 
učenci Osnovne šole Veržej. Po uvodnem nagovoru ravna-
teljice, župana in vodje šole so se naši prvošolčki odpravili 
v učilnico prvega razreda. Da korak ni bil pretežak, so jih 
v razred pospremili starši, tam pa sva jih čakali učiteljica 
Maja in Mateja. Najprej smo se drug drugemu predstavi-
li, tako, da smo spletli mrežo prijateljstva, pajkovo mrežo. 
Učenci so rešili nekaj ugank o šolskih potrebščinah in pris-
luhnili pripovedovanju pravljice o Treh metuljih. Prvo šol-
sko uro je z nami preživel tudi g. župan Slavko Petovar, ki 
je pozdravil otroke v imenu občine in jim podaril majhno 
pozornost. Po malici pa smo se posladkali še s torto, ki so 
jo spekle naše kuharice. Otrokom in staršem smo zaželeli 
prijetno počutje na naši šoli in nepozaben prvi šolski dan.

Zelo sem se veselila šole. Prvi šolski dan mi je bilo 
najlepše, da smo izdelovali metuljčke. lina

Zelo sem se veselila, da gremo v šolo. luna

Všeč mi je bilo izrezovanje metuljčkov, ki smo jih 
pobarvali in da smo se igrali. zoja

Všeč mi je bilo, da sem se doma lepo pripravila. Spet 
sem videla prijatelje, ki jih dolgo nisem srečala. Doma 
sem mislila, da imam najlepšo torbo. Potem pa sem 
videla, da imamo vsi lepe torbe. urška

Bila sem vesela, da smo se spet srečali s prijatelji in da 
smo v šolo prvič prinesli šolske torbe. eva

Dobili smo zvezke in rutice, da smo bolj varni na cesti. 
jan

Všeč mi je bilo barvanje in rezanje metuljev, pa da sem 
videl prijatelje. nik

Zanimivi so mi bili metuljčki, pravljica pa mi ni bila 
preveč všeč. aleks

Najboljša je bila pajkova mreža. blaž

Super je bilo, da sem dobila novo torbo. Ati me je slikal 
preden smo šli v šolo. daniela

Najlepše je bilo, ko sem z vzgojiteljico Lidijo prišel v 
šolo in je bila z mano v razredu. tadej

Maja Kuronja, razredničarka
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NEKAJ SPOMINOV S POČITNIC …

Počitnice v zavodu
Nekaj časa sem med počitnicami preživel v zavodu. V 

tem času smo šli na bazen v Banovce. Tja smo šli peš. Tam 
sva se z Renejem vozila po toboganu. Veliko sva tudi plava-
la. Vzgojiteljica naju je gledala, ko sva skakala v vodo. Tam 
smo imeli tudi malico, na koncu pa smo šli še na sladoled. 
Potem smo se sprehodili nazaj v zavod, da smo si pripravili 
še večerjo. Zvečer smo malo gledali televizijo.         Niki N.

Počitnice in prijatelji
Poletne počitnice sem večino časa preživela s prijatelji-

cami. Spomnim se trenutka, ko sva se šli z Vanesso kopat v 
Terme Ptuj in sva tam srečali Nino, Blaža in Emo. Skupaj 
smo se imeli lepo, vendar je vsega lepega enkrat konec, saj 
sem morala domov. 

Letos smo bili tudi na morju. Z mamo, očimom, sestro 
Leo in polsestro Johano smo bili na otoku Krk, v Omišalju. 
Tam smo se imeli lepo, saj smo se veliko smejali in se imeli 
fajn. Spoznala sem tudi veliko novih prijateljev iz različnih 
držav. S prijateljico Helly iz Francije sva se pogovarjali an-
gleško, z Nado iz Hrvaške sem govorila hrvaško, en prijatelj 
pa je bil iz Nemčije, zato sem govorila še nemško. Ker je bil 
moj očim včasih doma v Nemčiji, mi je pomagal, da sem se 
lažje sporazumevala. Od novih prijateljev sem se poslovila 
s težkim srcem. Zelo so se mi vtisnili v srce. Kaj pa vem, 
mogoče jih še kdaj srečam. 

Čez nekaj dni je bilo počitnic konec in sem morala nazaj 
v zavod. Na začetku mi je bilo težko, a zdaj sem se že nava-
dila, saj sem spet s svojimi prijatelji v zavodu. 

Za vse želim letos veliko uspehov v šoli in veliko dobrih 
ocen ter da bomo v zavod prihajali dobre volje.        Nina L.

Ogled sejma
V nedeljo, 27. avgusta sva z vzgojiteljico Marico šla na 

ogled sejma Agra v Gornji Radgoni. Tam sem bil prvič in 

DomOBISKALI SMO PIKIN FESTIVAL V VELENJU

Z učenci razredne stopnje smo v sredo, 20. septembra 
2017, obiskali Pikin festival v Velenju. Že osemindvaj-

setič po vrsti je v mesto Velenje prispela Pika Nogavička s 
svojo posadko in prejela župansko lento, s tem pa oblast v 
mestu za nekaj dni. 
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Na pot v Velenje smo se odpravili že v jutranjih urah. 
Čeprav nam vreme ni bilo najbolj naklonjeno, saj je bilo 
precej hladno, smo bili že zjutraj polni pričakovanj, kaj 
bomo tam doživeli. Ob prihodu v Velenje sta nas na avto-
busni postaji že čakali naši Piki, ki sta nas najprej pospremi-
li v kulturni dom. Tam smo si ogledali gledališko predstavo 
Butalci. Po predstavi pa smo se podali na že težko priča-
kovano prizorišče festivala ob Velenjskem jezeru, kjer smo 
se udeležili ustvarjalnih delavnic. Ustvarjali smo iz papirja, 
lesa, gline, blaga... Tema letošnjega festivala je bila »Pika 
odkriva podeželje« in tako nas je Pika vabila k odkrivanju 
narave, podeželja, odkrivanja kmečkih opravil in življenja 
v ritmu naše matere Zemlje. Raziskovali smo življenje brez 
moderne tehnologije in iskali zaklade dediščine naših ba-
bic in dedkov. Piko smo obiskali tudi v vili Čira-Čara. Po 
številnih delavnicah, ki smo jih obiskali, pa smo se morali 
večkrat tudi dobro okrepčati. Tokrat smo vse dobrote pri-
nesli s seboj, od doma, in sendviči iz naših nahrbtnikov so 
bili še kako slastni. Da pa nas po vseh dobrotah, ki smo jih 
imeli s seboj ne bi boleli naši trebuščki, smo jih nekaj, pred-
vsem sladkarij predali na zbirno mesto Pikinega festivala, 
kajti tudi na letošnjem festivalu je potekala Pikina huma-
nitarna akcija »Majhno dobro delo prekosi veliko besed«. 

Nekoliko drugačen šolski dan je hitro minil in počasi 
smo morali proti domu. Na poti domov smo ugotavljali, da 
smo se imeli zelo lepo in da niti hladno vreme ni moglo 
pokvariti našega prijetnega razpoloženja ter da se na Pikin 
festival v Velenje še vrnemo.               Ksenija Seršen
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EUROMET JAMBOREE NA FINSKEM 

Blaž, Kevin, Vanessa in Nina smo dobili priložnost, da se 
udeležimo druženja na Finskem, ki je potekalo v okvi-

ru Euromet združenja od 18. 9. do 24. 9. 2017. Spremljala 
sta nas vzgojitelj Andrej in vzgojiteljica Klavdija. Cel teden 
so bile dejavnosti povezane z naravo, saj se je tema letošnje-
ga Jamboree druženja glasila: »Nature is the future«.

Naša pot na Finsko se je začela 18. 9. ob 6. uri, ko smo 
krenili na letališče na Dunaj. Od tam smo najprej leteli v 
Helsinke in po prestopu še naprej v Oulu. Zadnji del poti 
smo potovali z avtobusom, skupaj z drugimi udeleženci 
kampa Jamboree Euromet v kraj Pikku-Syöte, kjer smo pre-
živeli ta teden. 

Torek je bil najprej namenjen spoznavnim igram. Z raz-
ličnimi igrami smo se udeleženci Jamboreeja najprej spoz-
nali. Bile so zelo zabavne. Veliko smo se smejali. Potem je 
vsaka skupina še predstavila svojo državo in ustanovo. Tudi 
mi smo bili na vrsti. Malo nas je bilo sram, predvsem de-
kleti, ki sta tudi zapeli. Popoldan smo se razdelili v mešane 
skupine in z nalogami raziskovali okolico hotela. Ker smo 
bili po en član iz vsake države oz. skupine, smo bili primo-
rani, da se pogovarjamo z drugimi in skupaj rešimo naloge.

Sredin dan je bil namenjen učenju različnih veščin, ki jih 
lahko uporabimo, če se znajdemo v naravi. Dopoldan smo 
iz vej, vrvi in ponjave izdelovali čoln in ga tudi preizkusili 
na bližnjem ribniku. Naša skupina je prva končala nalogo 
in Kevin je bil prvi, ki je sedel vanj. Bil je tudi edini izmed 
nas štirih, ki si je upal sesti vanj. Popoldan smo šli na pohod 
na najvišji vrh Pikku-Syöte in se naučili, kako se orientira-
mo v naravi, kako zakuriti ogenj, kako skuhati vodo in dati 
prvo pomoč pri poškodbah. Za nagrado pa smo pekli peni-
ce na odprtem ognju. To je bilo najboljše. Zvečer pa smo se 
lahko ogreli še v savni. 

Četrtek dopoldan je bil bolj topel, saj smo bili notri. Na 
izbiro smo imeli štiri dejavnosti: plezanje, streljanje z lo-
kom, cirkus in glasbo. Vsi smo izbrali cirkus. Bili smo po-
mešani, tako da smo se družili z drugimi in sodelovali z 
njimi. Izdelali smo si žogice in se naučili žonglirati. Bilo je 
prav zabavno in polno smeha. Kevin in Blaž sva preizkusila 
še streljanje z lokom, Vanessa in Nina pa sva bili na glasbeni 
delavnici in sva skupaj z drugimi vadili za sobotni zaključni 
večer. Popoldan smo šli na 1 uro 45 minut dolg pohod do 
naravnega parka Syöte. Hodili smo po potkah po gozdu in 
po močvirnatih potkah ob gozdu. Vsepovsod je bilo veliko 
grmičkov borovnic, brusnic in jagod cloudberries, spre-
mljala pa nas je lepota jesenskih dreves, večinoma brez in 
smrek. 

Najbolj zanimiv je bil petek. Dopoldan je vsaka skupi-
na v naravi iz naravnih materialov, ki jih najdemo, narediti 
neko umetnino. Naša skupina se je odločila narediti sliko 
»Naš pogled na Finsko«. Na talni sliki smo tako naredili 
finski gozd, travnik z rožami in jagodičevjem, jelena, orla 
in hišo. Tudi drugi so imeli zanimive umetnine. Popoldan 
pa smo bili ustvarjalni ob izdelovanju Jamboree majic in se 

bilo mi je zelo zanimivo.
Zelo veliko je bilo traktorjev, različnih strojev in prik-

ljučkov za traktorje. En kombajn je bil celo večji od kakšne-
ga velikega drevesa. Eni so šli gor pogledat, a jaz si nisem 
upal splezati nanj. Videl sem tudi veliko živali: prašiče, bike 
in krave, konje, ovce, koze, kokoške, zajčke. Na veliko stoj-
nicah pa so imeli tudi kaj za pojesti ali popiti za pokušino.

Najbolj všeč mi je bilo vse v povezavi s čebelarstvom. 
Ogledala sva si čebelnjake. En starejši čebelnjak je bil pra-
zen, ampak je imel lepo okrašene panjske končnice. Pri pre-
izkušanju medu mi je bil najboljši kostanjev, za pojesti pa 
seveda sladki medenjaki. Tam sva srečala tudi predsednika 
čebelarske zveze, g. Boštjana Noča, s katerim sem se tudi 
rokoval. Na koncu pa sem se lahko poslikal še z medeno 
kraljico.            Patrik J.

Presenečenja med počitnicami
Ko so se začele počitnice sem skupaj z mamo in očetom 

razmišljal, kam bi šel na počitnice. Dogovorili smo se, da 
bom šel v Punat s kolonijo. Ko sem se vrnil, me je čakalo 
presenečenje, saj mi je mama rekla, da bom lahko še enkrat 
šel na morje, na Debeli Rtič. Tega sem se zelo razveselil, ker 
tja zelo rad hodim. V tej koloniji je bilo veliko mojih starih 
prijateljev.

Med počitnicami sem nekaj časa preživel tudi v zavodu, 
kjer sem imel nalogo, da skrbim za vrt in vozila. Ko sem se 
po petih dneh vrnil domov, sem bil vesel, saj so me domači 
že pogrešali. 

Najlepši del počitnic je bil obisk Term 3000, ko smo obi-
skali atija, ki je bil tam na terapiji. Dolgo si nisem upal spus-
titi se po zelenem toboganu, saj je zelo visok. Toda ko sem 
se opogumil, sem zares užival.

Veliko presenečenje me je čakalo na koncu počitnic. Iz 
Veržeja so poklicali mamo in ji povedali, da so me dodeli-
li v stanovanjsko skupino v Dokležovju. Sprva sem se tega 
razveselil, a sem potem bil malo žalosten, ker sedaj vzgo-
jiteljica Lidija ne bo več moja vzgojiteljica. Sedaj se počasi 
navajam na nov kraj, nove vzgojitelje in druge otroke. 

Domen R. M.
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preizkusili v izdelavi balzama za ustnice. Zanimivo je bilo 
pogledati, kaj bo koga na majici spominjalo na Finsko. Ta 
dan se je končal še prav posebno. Po večernem sprehodu 
smo lahko opazovali prekrasen sončni zahod s čudovito 
svetlobo nad Finskimi gozdovi. Za piko na i, pa smo tik 
pred odhodom spat, zunaj na nebu lahko opazovali še ne-
žen polarni sij. Bilo je enkratno in nepozabno.

Sobotni dopoldan je bil posvečen pripravam za zaključ-
no prireditev. Vsaka država je morala pripraviti neko tipič-
no predjed ali sladico, ki jo bomo predstavili pri večerji. 
Učiteljica Klavdija, Vanessa in Nina so pripravile namaz z 
bučnim oljem in bučnimi semeni. Popoldan je bilo na vrsti 
sproščanje. Vzgojitelj Andrej nas je spremljal, ko smo sku-
paj z Belgijci, Finci in Angleži šli na posebno savna doživet-
je. Po vroči savni smo se namreč šli hladit v bližnje jezero. 
Skok v hladno vodo je bil noro dober, potem pa hitro v to-
pel bazen, da se ogreješ. Nina si ni upala skočiti, ostali trije 
pa smo šli večkrat. Medtem je vzgojiteljica Klavdija sodelo-
vala pri pripravi predjedi.

Ob 18. uri se je začela gala večerja. Lahko smo preizku-
sili različne predjedi iz Nemčije, Poljske, Francije in Slove-
nije. Za glavno jed smo jedli jelenovo meso, ki je tipično 
za Finsko. Za sladico pa so poskrbele skupine iz Francije, 

Belgije, Velike Britanije in Finske. Sladice so nam šle bolj v 
slast kot ostalo. Sledila je zaključna prireditev v telovadnici, 
kjer smo si ogledali nekaj video utrinkov in fotografij iz ce-
lotedenskega druženja ter potem zaključili večer z diskom. 

Enkrat je vsega konec in tako je prišla nedelja, 24. 9., ko 
smo se morali posloviti od novih prijateljev in se odpraviti 
nazaj domov. Pot je bila dolga zaradi vmesnih čakanj in zato 
smo se utrujeni, a polni spominov vrnili šele okrog polnoči. 

Ves teden je bil prav posebno doživetje in vemo, da smo 
imeli posebno priložnost sodelovati na Jamboree kampu 
združenja Euromet. Spoznali smo nove prijatelje, pridobili 
nove izkušnje, se učili novih jezikov, se družili z drugimi ter 
spoznavali njihove navade in kulturo, imeli možnost za ve-
liko doživetij in prišli do novih spoznanj, na katera se bomo 
še dolgo lahko ozirali, predvsem pa smo nabrali ogromno 
spominov, ki nas bodo spremljali. 

Blaž V., Kevin S., Vanessa Š. in Nina L.

PREGLED DOGODKOV V NAŠI ŽUPNIJI

24. 6. 2017 | ROMANJE SKUPIN, KI ČISTIJO IN KRASIJO 
CERKEV

Tudi letos so se članice skupin, ki čistijo in krasijo 
cerkev in župnišče skupaj z g. župnikom Jožetom podale 
na svoje tradicionalno romanje. Letos jih je pot vodila 
v Italijo, v znano visokogorsko romarsko središče Svete 
Višarje. Z gondolo so se iz doline odpeljale na vrh 1766 
m visokih Svetih Višarij, kjer Marija pod svoj plašč spre-
jema romarje od vsepovsod. Skupaj z drugimi romar-
ji so prisostvovale sveti maši v treh jezikih (italijanski, 
nemški, slovenski) in se Mariji priporočile za varstvo in 
pomoč. Po maši so si ogledale čudovito okolico in ob-
čudovale razgled na Julijske Alpe s svojimi vršaci. Za-
dovoljne in polne prijetnih vtisov so se v večernih urah 
vrnile domov. 

2. 7. 2017 | NEDELJA ZAKONSKIH JUBILANTOV IN 
SREBRNA MAŠA G. ŽUPNIKA JOŽETA BREČKA 

Tudi letos so se zakonski pari, ki so se poročili v naši 
župniji in letos praznujejo okroglo obletnico poroke (10 
let, 20 let, 25 let, 30 let, 40 let in 50 let), zbrali v župnijski 
cerkvi in se Bogu zahvalili za skupno prehojeno pot in 
prosili blagoslov na nadaljnji poti. Zbralo se je 16 parov. 
Srebrni jubilej oziramo 25 let duhovništva je praznoval 
tudi naš g. župnik Jože.

Župljani Veržeja so g. župniku voščili z naslednjimi 
besedami:

Danes praznuje vsa župnija. Veselje delimo z vami. 
Minevanju je namenjen naš čas zemeljske poti in življenja. 
Da rastemo, dozorevamo, spoznavamo, iščemo in dajemo. 
Sebi in drugim. 

Ker to je tisto, kar nas hrabri, bogati in izpolnjuje, ter 
nam pomaga najti notranji mir. Da sploh znamo gledati 
in sprejemati življenje s srcem in pripravljenostjo le-tega 
deliti z drugimi vedno znova. V hudih in slabih, težkih 
časih, z zaupanjem verjeti, da se vse zgodi z božjim na-
menom. V dneh radosti in sreče pa znati biti hvaležen in 
tudi ponižen. 

Vaše vodilo v svet duhovništva je zgovorno in bogato: 
»Koder je dobrota in ljubezen, tam je Bog.« V tem duhu 
je minulo že vaših 25 duhovniških let. Četrt stoletja in ne-
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izbrisen pečat tudi vaša štiri leta z nami v župniji Veržej. Kjer 
se v valovanju žita, Mure, ki drvi, zrcali in plemeniti ponos 
ljudi, ki tukaj živijo. 

Hvala, bi vam rekli. Za bogastvo vere, ki jo delite z nami. 
Za čut za dobro. Za spoštljiv in razumevajoč odnos. Za to-
plino in vedrino. Za pot do vere in Boga. Za iskren odnos, 
ki ste nam ga pokazali, kako iskati dobro med seboj v vseh 
vsakdanjih poteh in čereh.

Farani iz Veržeja, Bunčan in Banovec prosimo dobrega 
Boga za božje varstvo in pomoč na vaši nadaljnji duhovniški 
poti. Želimo vam vse dobro in obilo božjega blagoslova.

Po sveti maši so se vsi zbrali v šotoru zraven cerkve in se 
skupno poveselili.

  
24.–29. 7. 2017 | ŽUPNIJSKI ORATORIJ 

Geslo letošnjega oratorija se je glasilo »Dotik nebes«, 
posvečen je bil 100. obletnici Marijinih prikazovanja trem 
pastirčkov v Fatimi. Poudariti je želel pomen Božje Mate-
re Marije v odrešenju človeštva. Truditi se moramo, da bi 
se nas po Mariji nebesa resnično dotaknila. Letos je ora-
torij obiskovalo okoli 60 otrok iz naše in sosednjih župnij. 
Prizadevni animatorji SMC Veržej so skupaj s g. župnikom 
Jožetom in s. Zaliko vsak dan pripravili zgodbo o Mariji in 
v katehezah, delavnicah in različnih igrah ter izletu animi-
rali zbrane otroke in jim skušali pokazati, da je dotik nekaj 
lepega, saj občutimo, da Bog želi biti po Mariji resnično pri-
soten v našem življenju.

30. 7. 2017 | SLOVO OD ŽUPNIKA G. JOŽETA BREČKA
Pri drugi maši smo se poslovili od g. župnika z nasle-

dnjimi besedami:
V teh nekaj besedah bo težko povedati ali strniti toliko 

vtisov, spominov, spodbud in doživetij, ki smo jih doživeli 
skupaj.

Vaša odprtost, pripravljenost za posluh, pomoč in nasvet 
so vaša odlika, ki vas dela srčne, da ste še z večjo predanostjo 
delili z nami lepote življenja z bogastvom vere.

Z razumevanjem in s svojim ljudskim in božjim pos-
lanstvom ste v duhu pokorščine sprejeli premestitev kot del 
božjih namenov in poti.

Kdor išče cilj, bo ostal prazen, ko ga bo dosegel; kdor pa 
najde pot, bo cilj vedno nosil v sebi, je zapisal Nejc Zaplotnik.

Tudi mi vam želimo, da sledite na novi poti v Sevnici svo-
jim srčnim in božjim ciljem. Iskreno želimo, da se vaša pot 
duhovništva nadaljuje med dobrimi in plemenitimi ljudmi. 
Naj bo z vami tudi naša misel ter ponos in blagoslov.

Srečne nas dela to, kar damo in naredimo drug za dru-
gega. Hvala. Nam ste dali veliko. Vse dobro vam želimo in 
srečno na novi poti.

 
20. 8. 2017 | UMESTITEV NOVEGA ŽUPNIKA MAG. JOŽETA 
POZDERCA

Pri drugi maši je dekan ljutomerske dekanije g. Andrej 
Zrim svečano umestil našega novega župnika g. mag. Jožeta 
Pozderca. Župljani naše župnije smo ga pozdravili v nede-
ljo, 13. avgusta z besedami:

Pozdravljeni in dobrodo-
šli mag. Jože Pozderec med 
župljani Veržeja. Lahko bi 
rekli, dobrodošli doma.

Veseli nas, da bo tako del 
vaše poti duhovništva tudi 
naša župnija. Iskreno želimo, 
da se počutite sprejetega med 
nami. Verjamemo, da bomo 
skupaj s tokom življenja in 
oznanjevanjem evangelija 
deležni božje milosti. Skupaj 
bomo gradili trdno hišo za-
upanja, vere in ljubezni, da 
boste z radostjo v srcu nada-
ljevali svoje božje poslanstvo. 

Sv. Janez Bosko je svo-
je življenje v resnici živel za 
druge. Tudi vi svojo službo in 
predanost veri in sv. Janezu 

Bosku predano opravljate že vrsto let. Veselimo se sodelova-
nja, ko bomo skupaj gradili salezijanske vrednote na trdnih 
temeljih vere. Naj bo župnija stičišče, naj bo vaš novi dom, v 
katerem boste našli svoj mir in spodbude za vodenje župnije. 

Vse dobro in oblilo božjega blagoslova pri vašem delu 
vam želimo farani Veržeja, Bunčan in Banovec.Vs
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SREBRNI JUBILEJ IN SLOVO VERŽEJSKEGA 
ŽUPNIKA JOŽETA BREČKA V BUNČANIH

V petek, 21. julija 2017, je bila v vaški kapeli v Bunčanih 
sveta maša, ki jo je daroval Bogu v zahvalo za srebrni 

jubilej – 25 let duhovništva, veržejski župnik Jože Brečko.
Gospod Jože Brečko je svoje življenje posvetil Bogu in 

Cerkvi. V življenju ga notranji glas, ki ga je v sebi začutil 
in nanj odgovoril, ni zapustil. Njegovo srce je napolnjeval 
z mirom, veseljem in ljubeznijo. Vedno je odprt tudi za Je-
zusov glas in vedno izpolnjuje njegovo voljo. Ta pa raste po 

molitvi in branju ter premišljevanju božje besede. Molitev 
mu je izostrila čut za božje vzgibe in navdihe.

Pogumni zmagujejo, je rekel papež Janez Pavel II. Tudi 
njegov pogum, volja in dejanje bo rodilo tisočeri sad ob 
njegovi energiji in izkušnjah njegovih sobratov.

Naj ga dobri Bog še dolgo ohranja in mu daje potrebnih 
moči, da bo lahko v Gospodovem vinogradu na svoj način 
in po svojih močeh glasnik Njega, ki ga je poklical, da gre 
z Njim. 

Ob tem lepem srebrnem jubileju mu je v imenu vašča-
nov Bunčan čestital Slavko Petovar in mu zaželel poguma, 
da bi še naprej rastel v veri, upanju in v modrosti.

Po maši je sledilo slovo, saj je dobil dekret in je preme-
ščen za župnika v Župnijo Sevnica. S svojo neizmerno nak-
lonjenostjo in pozitivno energijo je pustil neizbrisan pečat 
pri vaščanih Bunčan. Dobri ljudje so kot kristali, ki nastaja-
jo v božji delavnici vsakdanjega življenja. Brez soli Kristu-
sovega evangelija, brez luči in lepote njegovega vzgleda, se 
nič velikega in lepega ne ustvari. 

Pogrešali ga bomo prav vsi, stari in mladi. Imel je velik 
posluh za mlade pri igranju nogometa, v zimskem času je 
bil nepogrešljiv igralec hokeja na bunčki gramoznici, stras-
ten navijač na nogometnih tekmah nogometnega kluba 
Bunčani. Rad je daroval svete maše v Bunčanih v mesecu 
maju, nas opogumljal pri šmarnicah v bunčki kapeli, ko 
smo bili razglašeni pri našem zborovskem petju. Dragoce-
ne trenutke smo si delili tudi pri svetih mašah v Veržeju. 

Lidija Jelen se mu je zahvalila, v imenu vseh, za vsa 
dobra dela in dragocen čas, ki ga je daroval za nas in našo 
vas Bunčani ter zaželela, da ga na novem delovnem mestu 
spremlja božji blagoslov, varstvo Marije Pomočnice in naša 
molitev. Če mu bo kdaj hudo se naj spomni na nas bun-
čance, saj smo dobri ljudje, hvaležni Bogu in materi Mariji, 
da smo imeli milost ga spoznati, smeli stopati z njim in ob 
njem. 

Biseri leže skriti v puščavi, srebro in zlato v globini mor-
ja, a njegova plemenitost v dnu našega srca.

Nato je sledila zakuska in druženje vseh, na dvorišču pri 
Župojnovih.            Danica Gregorinčič

27. 8. 2017 | DEKANIJSKO ROMANJE NA PTUJSKO GORO
Tudi letos so se župljani skupaj z g. župnikom podali 

na tradicionalno dekanijsko romanje na Ptujsko goro. Pri-
sostvovali so pri molitveni uri in sveti maši. Po kosilu pa so 
se odpeljali proti Sevnici in obiskali prejšnjega župnika g. 
Jožeta Brečka.

9. 9. 2017 | SEJA ŽPS IN GS
Po večerni sveti maši so se na svoji redni seji zbrali člani 

ŽPS in gospodarskega sveta. Skupno z novim g. župnikom 
so se pogovorili o poteku dogajanj v prihodnjih mesecih 
(september, oktober, november 2017) ter o pripravah na 
župnijski praznik Miholovo, ki je bil 24. septembra 2017.
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V naši vaški kapeli v Bunčanih, smo se v petek, 15 sep-
tembra 2017, zbrali vaščani na skupno molitev ob Fa-

timski Mariji. V času med 13. Majem in 13. oktobrom 2017, 
v okviru dekanij, romajo blagoslovljeni Marijini kipci, kate-
rega smo prinesli tudi med nas.

Marija se je v Fatimi na Portugalskem prikazovala že 
pred 100 leti trem pastirčkom: Luciji, Frančišku in Jacinti. 
Vabila jih je k češčenju njenega brezmadežnega srca. Ti do-
godki so bili potrjeni s sončnim čudežem 13. oktobra 1917.

Glavni razlog portugalskega prikazovanja je znova pok-
licati ljudi k nadvse veliki resnosti zemeljskega življenja, ki 
je kratka priprava na resnično življenje, na večnost. Gre za 

ANIMATLON 2017

V soboto, 2. 9. smo se animatorji Salezijanskega mladin-
skega centra Veržej podali na pot v Želimlje. Tam se 

je namreč odvijalo vseslovensko srečanje animatorjev, ki 
so poleti pripravili okrog 332 oratorijev po vsej Sloveniji. 
Bilo pa je to prav posebno srečanje mladih. Program smo 
pričeli z zahvalno sv. mašo, končali s piknikom, vmes pa 
se je odvijal animatlon. Gre za edinstveno obliko oviratlo-
na preimenovanega v animatlon, kjer se ekipa preizkusi na 
nekaj kilometrov dolgi poti z različnimi vmesnimi ovirami. 
Seveda je te ovire najlažje premagati v dobri družbi. Tako 
smo tudi mi utrdili ne le našo kondicijo in iznajdljivost pre-
živetja v naravi, temveč se še toliko bolj povezali kot skupi-
na mladih, ki skupaj deluje čez vse leto. Kljub temu, da smo 
bili na koncu čisto premočeni in blatni, se drugo leto vseka-
kor spet vrnemo. Takšno druženje mladih nam je namreč 
dalo zagon za naprej, saj smo spoznali še druge animatorje 
iz različnih koncev Slovenije, si izmenjali ideje in zastavi-
li nove cilje. Hvala organizatorjem, združenju animatorjev 
Oratorija in vsem prostovoljcem za odlično izpeljan dogo-
dek. Ob norem veselju v naravi lahko rečemo, da mladi še 
znamo in zmoremo uživati v preprostih dejavnostih zunaj 
štirih sten, brez elektronskih naprav. Kot dokaz prilagamo 
še naše blatne fotografije.              Monika Ivančič

MOLITEV OB FATIMSKI MARIJI V BUNČANIH

klic k usmiljenju in hkrati k božji pravičnosti. Na nas ča-
kajo nebesa, vendar jih moramo zaslužiti, tako da najbolje 
porabimo majhne in velike talente, ki so nam zaupani in s 
katerimi smo obdarovani.

Vsi prisotni, ki smo se zbrali ob Mariji, smo se poglobili 
v molitev in prosili za mir vseh in posvetili Mariji naše dru-
žine. Življenje z molitvijo naj postane naša obveza, ki daje 
trden temelj za sedanji in prihodnji čas.

Na svoje domove smo odhajali bogati, saj smo občuti-
li moč njenega zavetniškega plašča, ki nas opogumlja, da 
bomo lažje premagovali ovire na poti življenja.

Danica Gregorinčič

STIČNA MLADIH

»Stična mladih« je tradicionalno vseslovensko sreča-
nje mladine, ki se vsako leto odvija tretjo soboto v 

septembru na dvorišču cistercijanskega samostana Stična 
na Dolenjskem. Letošnje, že 36. po vrsti, je potekalo pod 
geslom: »Velike reči mi je storil Mogočni« (Lk 1,49). 

Na srečanje smo se odpravili tudi mladi veržejske žu-
pnije in SMC Veržej. Ob 6.00 uri smo z avtobusom ljuto-
merske dekanije odrinili proti Dolenjski, kjer nas je čakal 
celodnevni program. V dopoldanskem delu so dijaškemu 
in študentskemu programu sledile številne delavnice za 
vsak okus (medijska, politična, gledališka, glasbena, ustvar-
jalna, itd.), odbojkarski in nogometni turnir, ogled stojnic, 
druženje. Osrednja delavnica je požela največji obisk. To je 
bilo pričevanje poljske manekenke Anie Golędzinowske, ki 
že od najstniških let živi v Italiji. Ania je torej nekdanji mo-
del, televizijska voditeljica, ki se je od blizu srečala z noč-
nimi klubi, drogo, elitno bogataško milansko druščino, ob 
tem pa sodelovala tudi z mnogimi znanimi imeni iz sveta 
mode, zabave, glamurja, športa .... Prisotnim je predstavila 
svojo težko življenjsko pot, kako se je iz brezna slavnega in 
uživaškega življenja zmogla postaviti na noge in s pomoč-
jo vere najti pravo pot. Mladi so bili navdušeni nad njeno Fo
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svetu tanga svetovno znani DJ-i: Tomaž Leskovšek, Gregor 
Killing, Irma Gross, Dawn Porter in Lampis.

Več kot 100 udeležencev je po vrsti izražala navdušenje 
ne le nad samim festivalom, temveč nad prijazno hišo in 
uslužbenci ter prijetno širšo okolico, ki so jo tudi raziskova-
li in si ogledovali skrite kotičke tega konca Prlekije, kamor 
se bodo še gotovo vrnili.

Veržejsko poletje Družin in Življenja
Zadnji julijski in prvi avgustovski teden je Marijanišče 

doseglo svoj poletni vrhunec. Družine, združene v skup-
nost Družina in Življenje, že tradicionalno svoje poletne 
počitnice preživijo v Veržeju. Po uskladitvi vseh organiza-
cijskih in tehničnih podrobnosti, se je program razživel v 
polnem zamahu. Medtem ko je otroški živžav potekal pod 
okriljem animatorjev, so starši spremljali predavanja in se 
poglabljali v svetopisemske odlomke. Tudi letos je z zanimi-
vim programom starše nagovoril specialni pedagog Marko 
Juhant, Benjamin Siter pa jih je seznanjal s svetopisemskim 
Jakobovim pismom.

Čeprav je vročina precej pritiskala, je bilo toplic z ba-
zeni, senčnih logov in pomurskih znamenitosti dovolj, da 
so si družine vsak dan privoščile oddih in hlajenje, pa tudi 
naša hiša je s pomočjo sodobne tehnologije ponudila hla-
dno popoldansko zavetje. Kot se za take počitnice spodo-
bi, ni manjkalo niti vsakodnevne svete maše, duhovnega 
spremstva in okušanja rednih in izrednih dobrot naše hiše 
in tega okolja.

iskrenostjo in ljubeznijo do življenja. Dopoldanskemu pro-
gramu je sledil odmor za kosilo, nato pa sv. maša, ki jo je 
vodil murskosoboški škof Peter Štumpf. Dan so kljub dežju 
ogreli združeni mladinski zbori in člani Stična benda, ki 
so zaigrali tako pri maši, kot na zaključnem praznovanju. 
Glasba je torej ogrela slabše vremenske razmere, ki mladih 
niso kaj dosti zmotile pri veselem druženju. 

Obogateni s številnimi spoznanji smo odhajali domov 
v prijetnem razpoloženju, ki se je na avtobusu še krepilo z 
novimi idejami, poznanstvi, predvsem pa z željami živeti 
tako radostno in polno mladost čez vse leto. 

Monika Ivančič
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Festivalito Rural 2017
V organizaciji Alje in Saša, ki v Celju vodita plesno šolo 

argentinskega tanga, je v Veržeju že tretjič potekal medna-
rodni festival papeževega najljubšega plesa tanga, Festiva-
lito Rural 2017. Že v tednu pred samim festivalom, ki je 
potekal zadnji avgustovski vikend, so se mnogi zbrali na 
Tango počitnicah.

Navdušenci in tango zanesenjaki z vseh koncev sveta 
so lahko uživali v milonguah, ki so potekale popoldne in 
zvečer, imeli pa so tudi možnost strokovnega izpopolnje-
vanja v tango plesu, saj sta udeležence vodila svetovno zna-
na učitelja tanga Melina Sedó in Detlef Engel. Vso izbrano 
čutnost tango glasbe so med plesalce prinašali prav tako v 
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Poglabljanje v geštalt pedagogiko
Na podaljšanem koncu tedna pred avgustovskim Mari-

jinim praznikom so se v Marijanišču že tradicionalno zbra-
le družine z vseh koncev Slovenije, ki so svoj duhovni in 
telesni oddih preživele z dr. Stankom Gerjoljem, ob temah 
geštalt pedagogike. Geštalt pedagogika se razume kot ena 
izmed najbolj celostnih pedagogik, ki kot temeljno »meto-
do« uporablja kreativne medije, od risanja in kiparjenja, do 
dela s telesom in z glasom. Navezuje se na izročilo humani-
stične psihologije ter postaja vse bolj pomemben dejavnik 
na polju pedagoško-psihološkega dela in svetovalnega spre-
mljanja v okviru formalnih ter neformalnih vzgojnih in iz-
obraževalnih ustanov. Kot celostna pedagogika je kompati-
bilna z integrativno in inkluzivno pedagogiko ter temelji na 
biografskem in izkustvenem učenju, ki poteka vse življenje.

Ustvarjalni kamp
Ducat in pol udeležencev se je nabralo na letošnjem 

ustvarjalnem kampu v začetku julija. Voditelj Ivan Kuhar je 
pripravil pester program, ki so ga skupaj z animatorji tudi 
izpeljali. Že ime samo pove, da so udeleženci ustvarjali: 
imeli so kar mini tečaj lončarstva in tudi prakrično izdelali 
nekaj bolj ali manj uporabnih izdelkov. Spoprijeli so se tudi 
s filcanjem in ličkanjem. A ker je ta čas počitniški, ni manj-
kalo kopanja v Termah Banovci, pa večernih iger in zaba-
ve. Sprehodili so se tudi do reke Mure ter si za zaključek 
spekli domačo pico po lastnem okusu. Petdnevni program 
so zaključili z razstavo izdelkov, ki so si jo lahko ogledali 
tudi starši in s sveto mašo, ki jo je daroval Peter Pučnik ter 
sklenili, da se prihodnje leto spet dobijo, pa naj si bo na 
ustvarjalnem ali kakšnem drugem kampu.

Frančiškov tabor
Mladi in otroci iz Veržeja in Slovenske Bistrice so tudi 

letos teden dni preživeli na Frančiškovem taboru v Trio 
kampu, Marijanišču in župnišču, ki ga leto za letom priza-
devno pripravlja s. Zalika, sestra frančiškanka Brezmadež-
nega spočetja, tudi katehistinja v Veržeju. 

Letos je bil glavni lik tabora sveta Elizabeta. Otroci so 
ob njenem liku in s pomočjo animatorjev spoznavali njeno 
življenje in delo. Pisani teden se je vrtel med katehezami, 
delavnicami, izleti, pikniki in igrami. Pri zaključni sveti 
maši in ob pikniku, kamor so bili povabljeni tudi starši, so 
sklenili, da se prihodnje leto zopet snidejo.

Tečaj pisanja ikon
Prvi oktobrski konec tedna je med drugimi skupinami 

pod streho naše hiše našla prostor tudi skupinica, ki se je 
zbrala k pisanju ikon. Pod vodstvom mag. Silve Božinove 
so se tudi letos v prijetnem duhovnem in družabnem ozra-
čju prepustili Božjim navdihom in ustvarjali svete podobe. 
Ob koncu tridnevnega ustvarjanja je novonapisane ikone s 
krajšim obredom blagoslovil Peter Pučnik.

zbral Marko Suhoveršnik SDB
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LEŠČEČKI GOSTOVALI V BELI KRAJINI

Leščečki smo se v četrtek, 24. avgusta, v zgodnjih jutra-
njih urah odpravili na naše letošnje gostovanje. Tokrat 

je bil naš cilj prečudovit del Slovenije, nam še dokaj neznan. 
Dežela majskega jurjevanja in vigredi, lanenega platna, če-
belarstva, razgibane pokrajine ter dobrih ljudi. Bela krajina. 

Pot nas je zgodaj dopoldne naprej vodila do Podčetrtka 
vse do Jelenovega grebena, kjer smo se naužili sonca med 
hribi ter se pobližje spoznali z jeleni in jih tudi nahranili. 
Sledil je ogled domače pivovarne Haler, kjer smo degustira-
li dve vrsti piva, prijetno senco na terasi pa smo izkoristili 
tudi za okrepčilo z malico, ki smo jo prinesli zraven. Spet 
polne energije in v dobrem vzdušju nas je pot naprej vodila 
v majhno vasico na Bizeljskem, Orešje. Ustavili smo se pri 
družini Sagmaister, v Hiši pesmi in vina. Ob degustacijah 
njihove žlahtne kapljice in prečudovitih odpetih pesmih 
smo skoraj pozabili na čas in se s težkim srcem poslovili. 
Mogoče pa se spet hitro srečamo. 

Naša naslednja destinacija je bil kamp Podzemelj, ob ne-
okrnjeni naravi reke Kolpe, ki je bil naš dom vse do nedelje. 
Prijetna narava in sproščeno okolje kar kličeta pa lenarje-
nju. Pa vendar je treba tudi kaj postoriti, da lahko potem 
počivaš. Petkovo sončno dopoldne smo izkoristili za vajo 
za sobotni nastop, se zatem dodobra okrepčali s prleški-
mi dobrotami za zajtrk ter se opoldne odpravili na rafting 
po reki Kolpi. Sicer precej mirna Kolpa nam je na začetku 
povzročala nemalo preglavic, saj je bilo potrebno kar pošte-
no veslati in ujeti ritem. Pa vendar se je štiriurno potovanje 

proti ciljni postaji izkazalo za nepopisno izkušnjo. Se vse-
kakor še vrnemo! 

Kar naenkrat je bila tu sobota in z njo naš nastop na 
23. Semiški ohceti. Že sredi dneva smo se odpravili proti 
Semiču, razpakirali noše, opravili vajo ter se odpravili raz-
iskovat to čudovito mestece. Ozke ulice so ob postavljenih 
stojnicah in nastopih raznih skupin zaživele in dajale vtis 
domačnosti. Ura se je kaj hitro prevesila v pozno popol-
dan in treba se je bilo pripraviti na nastop. V povorki, na 
čelu katere je bila semiška pihalna godba z mažoretkami, 
smo se sprehodili po ulicah Semiča in pozdravili domačine. 
Leščečki smo se na glavnem odru predstavili s postavitvijo 
Kak je hlopec deklo süka ter tako pokazali belokranjcem 
pristno prleško delavsko dušo. Po končanem programu se 
je ob zvokih ansambla Ognjeni muzikanti razživela prava 
veselica. Pa naj bomo še tako utrujeni, za ples se vedno naj-
de energije. 

Nedeljsko jutro je pomenilo pakiranje in pospravljanje 
naših začasnih domov ter odhod proti Prlekiji. Še malce 
prekrokani in že praznih želodcev se na hitro še ustavimo v 
Celju na kosilu, potem pa strumno domov. Z zanesljivo vo-
žnjo našega šoferja smo pozno popoldne prispeli v Veržej. 
Kot še vsakič do sedaj, ko se je končalo potovanje, je vsak 
izmed nas premagoval cmok v grlu in si v glavi vrtel slike 
vsega, kar smo na tem gostovanju skupaj doživeli. Pa nič 
hudega, saj bomo počasi spet skupaj. Kmalu se začne nova 
delovna sezona, nas pa čaka že kar nekaj obveznosti. Se že 
veselimo!

Darja Rus, foto Arhiv FS Leščeček
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1. MESTO NA PRLEŠKI GIBANICI

TD Banovci je v svoj letni program letos prvič zabe-
ležilo udeležbo društva na prireditvi Prleška gi-

banica, ki ga organizira društvo Kelih v okviru občinskega 
praznika občine Križevci pri Ljutomeru. Lidija Topolnik, 
Marjanca Seršen in Majda Kolbl smo na prireditvi sode-
lovale že lansko leto, vendar v lastni režiji, saj turistično 
društvo takrat ni delovalo. Prvi poskus nam je prinesel 3. 
mesto, s katerim nismo bile zadovoljne, zato smo letos po-
skusile znova. Upoštevale smo poenoten recept, ki so ga 
izoblikovali na okrogli mizi društva Kelih in si priborile 1. 
mesto med 21-imi izdelki tržnega in ljubiteljskega značaja.

recept

VLEČENO TESTO SKUTNI NADEV
50 dag pšenične moke 1 kg polnomastne skute
1 žlica rastlinskega olja 3 žlice kristalnega sladkorja
1 žlica jabolčnega kisa ščepec soli
1 jajce
ščepec soli
mlačna voda po potrebi

SMETANOV POLIV MAŠČOBNI POLIV
do 1 l kisle smetane 10 dag masla ali rastlinskega olja
3 jajca

Majda Kolbl

KASAČI

Rožle in Branko Seršen osvojila komendski maraton
Veržejski kasači letos znova nastopajo odlično. Blesti 

predvsem Rožle, petletni rjavec iz hleva Branka Seršena, 
ki se je letos veselil že treh zmag. Izstopa predvsem sijaj-
na predstava 24. septembra v Komendi, kjer je ugnal re-
nomirane konkurente za slavje v prestižnem, s 3000 evri 
dotiranem, komendskem memorialu.

Rožle je vodil praktično od starta do ciljne črte, v cilj-
ni ravnini pa odbil močne napade sotekmovalcev. Skupaj 
s trenerjem in voznikom Brankom Seršenom sta se tako 
veselila še tretje letošnje zmage, potem ko sta dvakrat 
slavila že na domačem, ljutomerskem hipodromu. Trem 
zmagam prištejmo še eno drugo in dve tretji mesti za ba-
novski tandem v letošnji sezoni, ki sta jo zaradi poškod-
be pričela pozno, šele junija.

Branko Seršen peti v skupni razvrstitvi
Branko Seršen se je tako z zavidljivo formo zadnjega 

obdobja zavihtel kar na peto mesto v skupni razvrstitvi 
slovenskih kasaških voznikov za sezono 2017. V tride-
setih nastopih je namreč zbral 6 zmag ter po tri druga 
in tretja mesta. Poleg treh prvih mest z Rožletom, je 
po eno zmago osvojil še z Galundrovo kobilo Promiso 
GM, Brunčevim Dantom MS in s francosko kobilo na 
srečanju slovenskih in srbskih voznikov na hipodromu 
v Subotici, v mesecu juliju letošnjega leta. Branko je ob 
svoji prvi zmagi v Srbiji povedal, da gre za eno njegovih 
najslajših zmag, ki mu bo ostala v večnem spominu. Prav 
na isti prireditvi v Subotici je med drugim slavila tudi 
kobila Inerra, ki se je povrgla v hlevu veržejskega rejca 
Mirka Šonaje, pozneje pa bila prodana v Srbijo, kjer še 
danes odlično nastopa.
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Louise Luna peta v derbiju
Louise Luna trenerja in lastnika Reneja Hanžekoviča se 

je letos udeležila derbija. Kvalifikacije za največjo dirko pri 
nas, ki je bila letos dotirana kar z 20.000 evri, je končala na 
tretjem mestu, v samem derbiju pa se je nato povzpela do 
petega mesta, kar je zelo lep uspeh. Obakrat je za njo sedel 
Jože Sagaj ml. iz Ključarovcev. Louise Luna sicer v karieri še 
nima zmage, ima pa že dve drugi in kar devet tretjih mest. 
Eno drugo in tri tretja je osvojila v letu 2017.

Lester OZ letos še ne slabši kot drugi
Lester OZ lastnika, trenerja in voznika Slavka Jureša iz 

Bunčanov letos še ni zabeležil slabšega rezultata kot je dru-
go mesto. Po dveh uvodnih zmagah v mesecu maju je nato 
v preostalih štirih nastopih osvojil prav toliko drugih mest 
in le kanček smole ga je pogosto oddaljil od tretje letošnje 
zmage. Glede na formo ne dvomimo, da mu bo tak podvig 
uspel kmalu.

Veteran Dante MS ne popušča
Kot že omenjeno je letos novo zmago zabeležil tudi Dan-

te MS iz hleva Jožefa Brunca. Slavil je julija na Igu, k temu 
pa dodal še dve drugi in tri tretja mesta, kar je za kasača pri 
devetih letih izredno lep dosežek. 

Eno zmago je junija zabeležila tudi Promiso GM lasnti-
ka Marcela Galundra, ki je pozneje nastopila tudi v derbiju, 
a brez pravega uspeha. V letošnji sezoni je ob tem osvojila 
še eno drugo in eno tretje mesto.

Junija je v Krškem nepozabno zmago zabeležil tudi Ros-
so s Francem Cimermanom in spomladi k temu dodal še 
dve tretji mesti, v zadnjem času pa se je krivulja rezultatov 
žal obrnila malce navzdol.

Triletniki solidno, a brez zmage
Med triletniki v naši občini trenutno še nimamo zma-

govalca. Rebeka III iz hleva Puharjevih je letos zabeležila 
že dve drugi mesti in eno tretje, Foka iz hleva Saše Seršena 
dve tretji mesti ter Perlita Mirka Antoliča eno tretje. Eno 
tretje mesto je v letošnji sezoni dosegel tudi Jože Osterc je s 
svojim Pinterjem.

Jožetu Ostercu priznanje za 50-letno delovanje  
v kasaštvu

Na poletnih dirkah je prleški kasaški klub iz Ljutomera, 
katerega člani so tudi vsi tekmovalci iz naše občine, podelil 
posebno priznanje vozniku in rejcu Jožetu Ostercu iz Bun-
čanov za 50-letno delovanje v kasaškem športu in reji. Jože 
je bil vso kariero član ljutomerskega kluba, v tem obdobju 
pa je dosegel preko 30 zmag in s kobilo Perlo osvojil tudi 
naslov državnega prvaka za dveletne kasače leta 2003.

Vito Šadl
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ČEBELJI PRIDELKI – ODLIČNO DARILO 

Jesen je čas priprav na zimo, ko napolnimo zaloge in 
brezskrbno pričakamo zimo. Saj poznate tisti dobri ob-

čutek, kajne? Ob tem pa tudi že razmišljamo, kako bomo 
obdarovali naše najdražje, znance, saj se čas praznikov 
približuje z izjemno hitrostjo in še preden se bomo dobro 
zavedli, bodo prazniki tu. Pa smo zopet v dilemi kaj po-
dariti našim najdražjim in kako jim izkazati pozornost in 
hvaležnost. 

Čebelji pridelki so vsekakor izbira, s katero ne more-
te zgrešiti. Slovenski medovi s široko paleto okusov lahko 
razveselijo še tako zahtevnega uporabnika in hkrati nudijo 
možnost, da prav vsakega obdarjenca razveselimo z drugim 
okusom. Čudovito je spoznavati paleto različnih okusov 
slovenskih medov in najti najljubšega med njimi. Tudi za 
marsikoga še neodkriti čebelji pridelki kot so cvetni prah, 
matični mleček, propolis, medica, medeni liker, peneča me-
dica postajajo vedno bolj prepoznavni in zanimivi za kupce. 
Zlasti takrat, ko potrebujemo izdatnejše blagodejne učinke, 
ki jih bomo znali poiskati in najti pri slovenskih čebelarjih. 
Sveče iz čebeljega voska pa bodo z mehko rumeno svetlobo 
in prijetnim vonjem v nas zbudile nostalgijo po starih časih, 
ko so ljudje zelo drugače preživljali večere kot dandanes. 

Čebelji pridelki so tesno povezani s tradicijo čebelar-
stva na Slovenskem in so primerni tudi kot protokolarno 
darilo, tako znotraj kot zunaj naših meja. Širjenje pomena 
slovenskega čebelarstva in predstavitev zunaj meja nas dela 
prepoznavne v tujini. Peneča medica, ki so jo razvili sloven-
ski čebelarji in je edinstvena, narejena izključno iz medu in 
vode po klasičnem postopku z vrenjem v steklenicah. Na 
njo smo čebelarji še posebej ponosni in je primerna za po-
sebne priložnosti. Tudi pobuda Čebelarske zveze Slovenije 
za Svetovni dan čebel nas postavlja na sam svetovni oder 
dogajanja in prepoznavnosti. 

Širok spekter čebeljih pridelkov boste dobili v primer-
nih darilnih embalažah in jih s pridom uporabite za obda-
rovanje ob najrazličnejših priložnostih, še zlasti, ko želite iz 
rok dati le najboljše. 

Čebelji pridelki so darilo čebel in narave - podarite 
košček narave.

Nataša Klemenčič Štrukelj, svetovalka specialistka za ekonomiko

S POČASNIM TEKOM  
DO DALJŠEGA ŽIVLJENJA

Tudi vas skrbi, ker (še) vedno tečete počasi? Če gre ver-
jeti nedavno objavljeni študiji v Journal of the Ameri-

can College of Cardiology, v kateri je sodelovalo tisoč sto 
tekačev in štiri tisoč netekačev različnih starosti in relativ-
no dobrega zdravja, ter je trajala deset let, je počasnejši tek 
veliko boljši od hitrega, saj bo prav zaradi le-tega vaša ži-
vljenjska doba veliko daljša.

Zato vsi, ki ste sposobni preteči pet kilometrov v počas-
nem tempu, si lahko za naslednji cilj postavite preteči deset 
kilometrov v počasnem tempu. Preden se lotite uresničit-
ve zastavljenega cilja, vam bom podal nekaj nasvetov, kako 
se pravilno lotiti treninga. Trening je običajno sestavljen iz 
ogrevanja, glavnega dela in izteka.

Ogrevanje je eden izmed najpomembnejših delov vsa-
ke telesne vadbe, tudi tekaške. Z njim telo pripravimo na 
vse napore, ki nas čakajo v glavnem delu vadbe. Ogreva-
nje povzroči začetek znojenja, pospeši srčni utrip in poviša 
temperaturo v mišicah, kar zmanjšuje možnost poškodb. 
Pospešijo se metabolični procesi in poveča se gibljivost, ki 
jo potrebujete za sproščen tek. Pri ogrevanju se pripravimo 
na zahteve treninga, ki nas čakajo. Tekaško ogrevanje opra-
vimo v zelo počasnem (pogovornem) tempu. To je tempo, 
ko čutimo, da nam tek daje moč, ne jemlje. Frekvenca di-
hanja je umirjena in enakomerna. Vadeči morajo biti spo-
sobni pogovarjati se med seboj in ob tem ohranjati ritem 
dihanja. Tako ogrevanje naj traja vsaj pet minut. Nato na-
redimo dinamične ogrevalne vaje (zasuk telesa z odmikom 
roke, bočni predklon, kroženje z boki, stranski odmik noge, 
dvig noge naprej in nazaj…), ki jih ponovimo osem do deset 
krat. V sklopu ogrevanja lahko po tretjem tednu treninga 
vključite še tekaško abecedo. Vaje tekaške abecede uporab-
ljamo kot specialni del ogrevanja, hkrati pa z njimi izboljšu-
jemo tehniko teka. 

Skiping
Delamo kratke in hitre korake, pri nizkem skipingu noge 

od tal dvigujemo manj, pri visokem pa noge dvigujemo do 
višine pasu. Izvedba je hitra in lahkotna, teža je na prstih. 
Izogibamo se dolgim korakom in ne hitimo. Vaja je name-
njena dvigovanju kolen in izboljševanju refleksov. Vedno 
začnemo z nizkim in nadaljujemo z visokim skipingom. 
Skiping krepi spodnji del nog, štiriglavo stegensko mišico, 
upogibalke nog v kolenu, zadnjične mišice in izboljšuje ri-
tem teka. Pomembno je, da vaj tekaške abecede ne zamenju-
jemo z vzdržljivostnimi vajami. Začnimo počasi in na začet-
ku naredimo vsako vajo 2- do 3-krat. Z vajami se postopno 
krepimo in izboljšujemo tekaško tehniko.

Tek z udarjanjem pet nazaj
Tečemo tako, da s petami poudarjeno udarjamo na-

zaj (kot bi se brcali v zadnjico). Pomembno je, da trupa ne 
predklanjamo, ampak tečemo vzravnano, pogled je usmer-Fo

to
 A

rh
iv

 Č
eb

el
ar

sk
e 

zv
ez

e 
Sl

ov
en

ije



22  Fünkešnica ≈ oktober 2017

IZOBRAŽEVALNI UTRIP

nežno statično raztezanje mišic. Vsak položaj zadržite 15 
do 30 sekund. Nekoliko več časa lahko namenite raztezanju 
tistih mišičnih skupin, ki so bile med vadbo najbolj obreme-
njene. Namen ohlajanja in raztezanja po treningu je, da bi 
telesu pomagali, da bi se hitreje in lažje vrnilo v stanje pred 
treningom, da bi lažje sprostilo odpadne proizvode in ohra-
nilo zdravo delovanje mišičnega tkiva. 

Nikakor ne prekinite z gibanjem v naravi zaradi nekoliko 
nižjih temperatur v mesecu oktobru in novembru, ampak si 
raje oblecite vetrovko, nadenite kapo, ter se odpravite »vün 
na friški lüft«.              Anton Šterman, uni. dipl. prof. švz.

Viri
• https://www.aktivni.si/tek/nasveti-za-tekace/tekaski-nasveti-

-romana-kejzarja-ogrevanje/
• http://siol.net/sportal/rekreacija/kako-je-sestavljen-tekaski-

-trening-309223
• http://www.tekac.si/novice/11707/pomen_ohlajanja_in_raz-

tezanja_po_teku.html
• http://womensrunning.competitor.com/2016/07/inspiration/

slower-runners-live-longer-faster-runners

jen naprej. Tek je lahkoten, odrivamo se s sprednjega dela 
stopala. S to vajo dinamično raztezamo sprednje in krepimo 
zadnje stegenske mišice.

Striženje (prednožka)
Gre za tek s stegnjenimi koleni, pri katerem se odrivamo 

s prstov. Trup lahko rahlo nagnemo nazaj, korak je spro-
ščen. Vaja krepi predvsem mišice dvigovalke stopala.

Seveda je še tekaških vaj veliko več, ampak glede na zah-
tevnost treninga bodo te tri tekaške vaje za začetek čisto do-
volj.

Ko smo dobro ogreti, se lahko lotimo glavnega dela tre-
ninga. Glavni del je najbolj intenziven, najtežji in najbolj 
pomemben za napredek. Predstavljam vam osem tedenski 
program treninga, s pomočjo katerega boste na koncu spo-
sobni preteči deset kilometrov:
1. teden
• torek: 18 minut teka, 1 do 2 minuti hoje, 15 minut teka
• četrtek: 18 minut teka, 1 do 3 minute hoje, 18 minut teka
• sobota: 5 kilometrov teka brez hoje, poskusite si meriti čas
2. teden
• torek: 20 minut teka, 1 do 2 minuti hoje, 18 minut teka
• četrtek: 20 minut teka, 1 do 3 minute hoje, 20 minut teka
• sobota: 5 kilometrov teka brez hoje, poskusite si meriti čas
3. teden
• torek: pol ure teka brez premora
• četrtek: pol ure teka brez premora
• sobota: 5 kilometrov teka brez hoje, poskusite si meriti čas
4. teden
• torek: pol ure teka brez premora
• četrtek: pol ure teka brez premora
• sobota: 45 minut teka
5. teden
• torek: pol ure teka brez premora
• četrtek: 40 minut teka brez premora
• sobota: tecite 6 kilometrov in pol, merite si čas
6. teden
• torek: pol ure teka brez premora
• četrtek: 40 minut teka brez premora
• sobota: 50 minut teka
7. teden
• torek: 45 minut teka brez premora
• četrtek: 45 minut teka brez premora
• sobota: približno 8 kilometrov teka, merite si čas
8. teden
• torek: 45 minut teka brez premora
• četrtek: 30 minut teka brez premora
• sobota: zdaj je čas za vaš prvi uradni tek na 10 kilometrov

Nikakor ni pomembno, da tečete v torek, četrtek in so-
boto, bolj pomembno je, da imate med treningi vsaj en dan 
prosto. 

Glavnemu delu sledi še iztek ali ohlajanje na koncu tre-
ninga. Iztek je običajno nekoliko krajši in še počasnejši tek 
od ogrevanja, lahko je tudi hoja. Po izteku še priporočam 
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HOTEL ZA ŽUŽELKE

V jesenski številki Fünkešnice vam predstavljamo pro-
jekt, kako se lotiti izdelave hotela za koristne živalice. 

Funkcija hotela oz. hiške za žuželke je ta, da omogoča 
primerne pogoje različnim vrstam živali, ki skrbijo za na-
ravno ravnotežje med insekti v naših vrtovih. Koristne ži-
valice (pikapolonice, čebele, čmrlji, štrigavice, tančičarice) 
so iz leta v leto vse bolj ogrožene na izumrtje, saj v mnogih 
vrtovih v bližini ni več dreves in grmov, ki so primerni za 
odlaganje jajčec. Naloga teh žuželk pa je predvsem prehra-
njevanje s škodljivimi insekti in zajedavci, s čimer ugodno 
vplivajo na stanje na naših vrtovih.

Hotel postavimo v bližino rastlin, ki imajo nektar (s tem 
poskrbimo za prehranjevanje), na mesto, 1,5 do 2 metra od 
tal, ki je zaščiteno pred vetrom in vremenskimi vplivi. Vhodi 
naj so obrnjeni v smeri jugovzhod. V hotel posegamo samo 
z rokami, ki so zaščitene z rokavicami, da ne pustimo vonja 

po človeku, s čimer lahko živalice odženemo, prav tako pa 
samega hotela tudi ne smemo barvati. 

Domača izdelava
Hotel lahko zgradite z recikliranjem palete. Del palete 

odrežete in jo z zadnje strani zaprete z leseno desko (lah-
ko jo uporabite iz palete). Iz ostankov parketa in drugih 
deščic nato naredite več manjših prekatov, ki jih zapolnite 
z naravnimi materiali (npr. orehove in lešnikove luščine, 
želod, storži, bambusove palice, slaba, črepinje opeke, itd.). 
Z raznolikostjo struktur in materialov lahko privabite čim 
več različnih vrst žuželk in koristnih živalic. Ob koncu vse 
skupaj zaprete z žičnato mrežo, ki jo pritrdite s spenjačem. 
Hiško oz. hotel lahko poenostavite tudi tako, da naluknjate 
kakšen star »štor« ali pa nastavite opeko z okroglimi luknja-
mi, s čimer omogočite, da se v njih naselijo živalice. Seveda 
pa morate pri vsem tem biti zelo potrpežljivi, saj lahko traja 
tudi do nekaj let, da selitev žuželk v naš vrt dejansko uspe. 

Mateja Žalik Rus

Viri: www.kalia.si, Janja Žalik Jerebič
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nagradno vprašanje:
Koliko bazenov lahko koristijo kopalci v Termah Banovci?
Med prispelimi pravilnimi odgovori, bomo izžrebali dobitnike nasled-
njih nagrad:
1. nagrada: »Medeno razvajanje« v wellnessu v Termah Banovci
2. nagrada: Gusarski copati
3. nagrada: 1x kopalna karta Term Banovci
Odgovore pošljite na naslov: Občina Veržej, Puščenjakova ulica 
1, 9241 Veržej, s pripisom »NAGRADNA IGRA« ali na e-naslov: 
ticverzej@gmail.com. Zraven napišite ime, priimek, vaš naslov, e- 
pošto. Pri žrebanju bomo upoštevali vso pošto, ki bo vsebovala vse 
zahtevane podatke, vključno s pravilnim odgovorom in bo prispela 
na objavljen naslov do 1. 12. 2017. Žrebanje bo 8. 12. 2017, nagra-
jenci bodo o nagradi obveščeni po pošti. Splošni pogoji in pravila 
nagradne igre se nahajajo na http://www.sava-hotels-resorts.com/sl/
podporna-vsebina/o-sava-hotels-and-resorts/nagradne-igre.

NAGRADNA IGRA TERM BANOVCI

 

Privoš ITE SI VODNO DO IVETJE S POSEBNO PONUDBO 

KOMPLETA KOPALNIH KART V TERMAH BANOVCI 

Cene vključujejo DDV v skladu z zakonom. Pridržujemo si pravico do spremembe cen. 
 
KULINARIČNI UŽITKI 
 
Novo! 
BANOVSKA JÜŽINA 
10.00 – 11.30 
Cena: L malica 5 €, XL malica 6 €, XXL malica 7 € 

 
PRAZNOVANJE ROJSTNIH DNEVOV IN OBLETNIC  
Meni že od 16,00€/osebo. 
 Na vaših slavjih v Termah Banovci lahko organiziramo tudi 
varstvo otrok. 
 
MARTINOVANJE, v soboto, 11. 11. 2017, ob 20.00 uri.  
Aperitiv in hladno topli bife, igra Weekend Band. 
Cena 26,00€/osebo 
Predhodne rezervacije: 02 51 31 440 
 
 
DARILNI BON 
Podarite doživetje v Termah Banovci 
Darilni bon Term Banovci – čudovito darilo, s katerim boste razveselili vaše najdražje ob prihajajočih praznikih, 
rojstnih dnevih ali drugih posebnih priložnostih. 
  

NEDELJSKA KOSILA   
Predjed in juha postreženo, 
ostalo z bifejske mize, 
že od 12,00€/osebo (od 12.00 do 16.00). 
 

Nagrajenci iz prejšnje številke, ki so poslali 
pravilno rešitev SODUKO (5313372), so:
1. nagrada: Denis Kavaš
2. nagrada: Milena Kavaš 
3. nagrada: Suzana Puhar
Nagrade dvignete z osebnim dokumentom  
na recepciji Term Banovci.

 

Privoš ITE SI VODNO DO IVETJE S POSEBNO PONUDBO 

KOMPLETA KOPALNIH KART V TERMAH BANOVCI 

Cene vključujejo DDV v skladu z zakonom. Pridržujemo si pravico do spremembe cen. 
 
KULINARIČNI UŽITKI 
 
Novo! 
BANOVSKA JÜŽINA 
10.00 – 11.30 
Cena: L malica 5 €, XL malica 6 €, XXL malica 7 € 

 
PRAZNOVANJE ROJSTNIH DNEVOV IN OBLETNIC  
Meni že od 16,00€/osebo. 
 Na vaših slavjih v Termah Banovci lahko organiziramo tudi 
varstvo otrok. 
 
MARTINOVANJE, v soboto, 11. 11. 2017, ob 20.00 uri.  
Aperitiv in hladno topli bife, igra Weekend Band. 
Cena 26,00€/osebo 
Predhodne rezervacije: 02 51 31 440 
 
 
DARILNI BON 
Podarite doživetje v Termah Banovci 
Darilni bon Term Banovci – čudovito darilo, s katerim boste razveselili vaše najdražje ob prihajajočih praznikih, 
rojstnih dnevih ali drugih posebnih priložnostih. 
  

NEDELJSKA KOSILA   
Predjed in juha postreženo, 
ostalo z bifejske mize, 
že od 12,00€/osebo (od 12.00 do 16.00). 
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Ekskluzivna priložnost za ugodnejše razvajanje v prenovljenih 
in osveženih Termah 3000 Moravske Toplice  
za občane občine Veržej
V mesecu novembru 2017 vsem občanom nudimo poseben popust ob obisku vodnega parka 
Terme 3000.

* Za koriščenje popusta na kopališki blagajni predložite osebno izkaznico. 
** Od 6. do 15. leta starosti.
*** Vse dodatne akcije in popusti so izključeni in se ne seštevajo.

Ugodnost velja v terminu od 1. 11. 2017 do 30. 11. 2017.

www.shr.siInformacije: Terme:  02 512 24 55,  kopalisce@terme3000.si

Celodnevna kopalna 
karta (odrasli):

10,00 € 
redna cena: 14,90 €

Celodnevna kopalna 
karta (otroci**): 

7,00 € 
redna cena: 10,90 €

3-urna kopalna  
karta (odrasli): 

8,00 € 
redna cena: 11,90 €

3-urna kopalna  
karta (otroci**):  

5,00 € 
redna cena: 7,90 €
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UTRIP MIHOLOVEGA

MIHOLOV SEJEM

PONUDBA NA STOJNICAH je bila tudi letos pestra, kvalitetna 
in zanimiva za različne ciljne skupine obiskovalcev. Predstavilo 
se je:
→ 24 pomurskih rokodelcev; 
→ 11 rokodelcev iz 9 rokodelskih centrov Slovenije (Miholov se-

jem se namreč vključuje v praznovanje 3. Slovenskega roko-
delskega festivala);

→ 13 stojnic so zasedli lokalni proizvajalci in pridelovalci hrane, 
vina ter društva in interesna združenja.

Na teh stojnicah so obiskovalci lahko okušali (in kupili) Prleško 
tünko, predstavili so se odlični prleški vinarji, ekološke kmetije 
in drugi pridelovalci lokalnih dobrot ter društva in interesna 
združenja.

Na letošnje OCENJEVANJE PRLEŠKE TÜNKE IN MESA IZ 
ZASEKE je prispelo 10 vzorcev, tako kmetij in proizvajalcev, 
ki izdelujejo to prleško specialiteto v tržne namene, kakor 
tudi nekaj vzorcev posameznikov ljubiteljev. Strokovna ko-
misija jih je ocenila in z videnim bila zelo zadovoljna. Glede 
na dosežene točke so podelili 3 zlata priznanja, 3 srebrna in 
2 bronasti, 2 vzorca pa sta prejela potrdilo o sodelovanju. 
3. mesto med ocenjenimi vzorci je prejela kmetija Koroša 
iz Križevec pri Ljutomeru, 2. mesto kmetija Sever iz Cvena, 
največje število točk in 1. mesto pa je prav tako šlo na Cven, 
in sicer proizvajalcu Slavko Severju.

Pripravil Ivan Kuhar, fotografije Marko Suhoveršnik
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UTRIP MIHOLOVEGA

Že tradicionalno se je na sejemskem odru odvil MIHEC FEST, 
festival otroških folklornih skupin. Letos so se nam na odru 
predstavili:
→ OŠ Veržej, FS Vrtca Veržej;
→ OŠ Stročja vas, FS Vrtca Stročja vas;
→ OŠ Beltinci, FS Veseli Marki.

V Puščenjakovi dvorani Centra DUO Veržej pa se z ROKODEL-
SKO RAZSTAVO predstavlja Rokodelski center ROGATEC. Raz-
stavo si lahko ogledate do 24. novembra 2017 med tednom od 
9. do 15. ure, ob sobotah pa od 9. do 12. ure.

6. MIHOLOV SEJEM 2017 je dosegel svoj namen, 
saj se je na dogodku vršila promocija rokodelske 
dejavnosti in lokalne kulinarike ter dejavnosti po-
sameznih društev in interesnih skupin. V Veržeju 
je bilo v preteklosti pestro sejemsko dogajanje, ki 

ga ravno z Miholovim sejmom Občina Veržej in 
Zavod Marianum Veržej skupaj obujata, hkrati pa 
ga s kvalitetno ponudbo na stojnicah, zanimivim 
spremljevalnim programom in prleškim pridihom 
delamo edinstvenega in vse bolj prepoznavnega. 

slovenski
rokodelski 
festival 
2017

slovenski
rokodelski
festival
2017

slovenski
rokodelski  
festival  
2017

slovenski
rokodelski
festival
2017

ŽUPNIJSKO ŽEGNANJE IN BLAGOSLOV FOLKLORNIH 
KOSTUMOV IN LJUDSKIH GLASBIL ob Miholovem je letos 
vodil salezijanec g. Jože Pozderec, novi veržejski župnik in 
ravnatelj salezijanske skupnosti v Veržeju. Letošnjega bla-
goslova se je udeležilo 9 folklornih skupin, in kar posebej 
veseli je dejstvo, da so prihajale z različnih koncev Slovenije, 
tako da smo lahko občudovali pestrost noš, ki jih odražajo 
pokrajine, ki so jih folklorne skupine predstavljale.



JUB I LEJNA
10. razstava 
slovenskih jaslic
in jasl ic iz l ičja

Vabljeni na 
otvoritev,  
ki bo potekala 
v petek, 1. 12. 2017,  
ob 11. uri,
v Puščenjakovi 
dvorani 
Rokodelskega 
centra DUO Veržej.


